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Ş
ahin,  “Kaçak ve sahte içki denetimlerini 
aralıksız sürdürüyoruz. Yılbaşı öncesi daha 
da artıracağız. Emniyetimiz, jandarmamız, 
sahil güvenliğimiz ve tarım il müdürlüğü-

müzün denetim birimleri, bu hususta görev yapı-
yor.  Sadece büfelerde değil imalathaneler, oteller, 
restoran vb yerlerde denetimler yapılıyor. Bundan 
sonra daha da sıkı bir şekilde yapacaklar.” dedi. 
n HABERI 5. SAYFADA

SAHTE İÇKİ 
ALARMI

İstanbul’da sahte içki 
nedeniyle en az 22 

kişinin can vermesi-
nin ardından, sahte ve 
kaçak içki denetimleri 

sıklaştırıldı.  Antalya 
Valisi Hulusi Şahin, 

yılbaşı öncesi ekiplerin 
sadece büfelerde değil 

imalathane, restoran 
ve otellerde de çalışma 

yapacağını vurguladı.  

                                        ASAYİŞ TOPLANTISI YAPILDI

A
ntalya Valisi Hulusi Şahin; İl Jandarma 
Komutanı Tuğgeneral Tarık Heki-
moğlu, Emniyet Müdürü İlker Arslan, 
Sahil Güvenlik Grup Komutanı Tolga 
Coşkun ile aylık asayiş değerlendirme 

toplantısı gerçekleştirdi. Kasım ayında 232 bin 955 
şişe ve şişelenmeye hazır 2 bin 7 litre kaçak içki 
ele geçirildiğini açıklayan Şahin, denetimlerin yıl 
boyunca devam ettiğini vurguladı.

ARTARAK DEVAM EDECEK

n  ANTALYA Kent Konseyi Kadın Meclisi Başkanı Ey-
lem Ülgen, kadına seçme ve seçilme hakkı verilişinin 
90. yıl yıldönümünü gururla kutladıklarını vurguladı. 

Ülgen, “5 Aralık 1934 tarihi, kadının toplumun eşit 
ve vazgeçilmez bir parçası olduğunun göstergesi 
olması bakımından simgeseldir.” dedi.  n 7’DE 

5 ARALIK COŞKUSU

n MAKINA 
Mühendisleri 
Odası Antalya 
Şube Başkanı 
Prof. Dr. İbra-
him Atmaca, 
“Otellerde 
teknik müdür 
olarak mühen-

dis istihdamının gün 
geçtikçe azaldığını 

görüyoruz. Oysa 
enerji verimli-
liği, bu işlerde 
uzman mühen-
dislerin varlığıyla 

sağlanabilir.” diye 
konuştu. n 7’DE 

Turizmde enerji
verimliliği düşük

n BIR yanımız karbon savurur bir 
yanımız ‘karbon nötr’ hayaliyle 
avunur: Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi’nin Başkan Böcek döneminde 
akaryakıt ve araç kiralama ihaleleri 
için ödediği para, Burdur Belediye-
si’nin 2025 yılı bütçesinin iki katına 
yakın… n HABERI 6’DA 

Büyükşehirde 
araç saltanatı

n PROFESYONEL Otel Yöneticileri Derneği 
Başkanı Hakan Saatçioğlu, “Avrupa’da Hristiyan-
ların bayramı 24-25 Aralık Noel dönemi olduğu 
için ağırlıkla Avrupa misafirlerimizi ağırlayacağız. 
Rusların bayramı da ocak ayının ilk haftasında. 24 
Aralık- 10 Ocak arası ciddi hareketlilik olacak” 
dedi. n HABERI 8. SAYFADA

NOEL DOPİNGİ
YILBAŞI dönemi için 

Antalya’daki otellerde 
doluluk oranı yüzde 90’ı 

aştı. Noel coşkusunu 
Antalya’da yaşamak 

için gelenler şimdiden 
kutlamalara başladı. 

                    CİDDİ HAREKETLİLİK VAR

n HÜKÜMETI eleştiren Saadet 
Partisi Genel İdare Kurulu Üyesi Ra-
mazan Düzen, “Yanlış ekonomi po-
litikalarına ile önce ekonomiyi önce 
batırıyorlar sonra kurtarıcı edasıyla 
ortaya çıkıyorlar” dedi. n 5’TE 

HÜKÜMETE 
YÜKLENDİ

n KEPEZ Fabrikalar Mahallesi’nde KİPA AVM’nin bulunduğu 
alana inşa edilmesi planlanan 15 katlı rezidans projesiyle 
ilgili imar düzenlemesi, Büyükşehir’den sonra Kepez Beledi-
yesi Meclisi’nde de  kabul edildi. İki belediyenin onayından 
sonra rezidansın önünde bir engel kalmadı. n 5'TE

Kepez de onayladı
n ANTALYA’da huzurevindeki 3 arkadaşını öldüren İzzettin Süğüt 
(65), kurum müdürü ile tartıştıktan sonra bıçaklı saldırıyı gerçekleş-
tirdiğini belirterek, “Amacım, müdürü korkutmaktı” dedi. n 3’TE 

Müdürü korkutmak 
için 3 cinayet işlemiş

n KORKUTELI Bayatbademleri Mahal-
lesi’ndeki 24,66 hektar alanda kalker ocağı 
ve kırma-eleme tesisi kurulması planlanı-
yor. Maden ocağı için Çevresel Etki Değer-
lendirme (ÇED) süreci başladı.  n 6’DA 

BAYATBADEMLERİ 
İÇİN ÇED SÜRECİ 
BAŞLATILDI

n ANTALYA’da 
kuru pasta ve 

tatlı fiyatları aldı 
başını gitti. Bak-
lavanın kilogram 
fiyatı 500 TL’den 
başlayıp, 1.000 
TL’ye kadar çıkı-

yor.  n 8’DE 

Tatlıların
tadı kaçtı

n  Yurdun büyük bir bölü-
münde kış hüküm sürerken 
Antalya’da ise bahar havası de-
vam ediyor. Meteoroloji Genel 
Müdürlüğünün verilerine göre; 
Erzurum eksi 12 derece ile 
ülkenin en soğuk yeri olurken 
Antalya 20 derece ile en sıcak 
kent oldu.   2'DE

Yükseklerde kar Antalya’da bahar

n ATABEM kurs merkezlerinde; ala-
nında uzman eğitmenler eşliğinde ve 
çeşitli branşlarda üniversite hazırlık 
programları düzenleniyor.  n 2’DE 

SINAV DESTEĞİ 
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Türkiye genelinde kış 
mevsiminin etkileri sert 
bir şekilde hissedilirken, 
Antalya’da bahar havası 
yaşanıyor. Ülkenin büyük 

bir kısmı kar ve buzlanma ile mücadele 
ederken, Akdeniz’in incisi Antalya’da 
termometreler 20 dereceyi gösterdi. 
Meteoroloji Genel Müdürlüğü’nün 
paylaştığı verilere göre, Erzurum -12 
derece ile Türkiye’nin en soğuk ili 
olurken, Antalya 20 derece ile en sıcak 
kent olarak kayıtlara geçti.

KAR ESARETİ
Özellikle Doğu Anadolu Bölgesi’nde 
dondurucu soğuklar yaşamı olumsuz 
etkiledi. Erzurum, Kars ve Ağrı gibi 
illerde gece saatlerinde sıcaklıklar -10 
derecenin altına inerken, gün boyunca 
da eksi değerler görüldü. Kar yağışı 
nedeniyle birçok ilde ulaşımda aksa-
malar yaşanırken, kırsal kesimlerde ise 
bazı yollar ulaşıma kapandı. Özellikle 
Erzurum’da gece sıcaklığı -12 dereceye 
kadar düştü. 

ANTALYA’DA BAHAR HAVASI
Antalya ise ülkenin bu soğuk tablo-
sundan tamamen farklı bir görüntü 
sergiledi. Hava sıcaklığının 20 dereceye 
ulaşması, sahil kentinde yazdan kalma 
günlerin yaşanmasına neden oldu. Yerli 
ve yabancı turistler sahil şeridinde deni-
zin keyfini çıkarırken, kentteki park ve 
bahçeler de dolup taştı. Güneşli havayı 
fırsat bilen vatandaşlar, sahil yürüyüşle-
ri yaparak sıcak havanın tadını çıkardı. 

DRONLA GÖRÜNTÜLENDİ
Antalya’da aralıklarla etkisini sürdüren 
yağışın ardından gökyüzünü bulutlar 
kapladı.Kentin sahil kesimlerinde yağ-
mur, yüksek kesimlerde ise kar yağışı 
aralıklarla devam ediyor. Muratpaşa 
ilçesinin kıyı bölgesinde, yağışın 
ardından güneşin açmasıyla gökyü-
zünde siyahın ve beyazın tonlarının 
hakim olduğu bulutlar oluştu.Bir tarafta 
denizde yüksek dalgalar, diğer tarafta 
gökyüzünü çevreleyen bulutlar dronla 
görüntülendi. n ERTUĞRUL GÜN 

YÜKSEKLERDE KAR
ANTALYA’DA BAHAR
Yurdun büyük bir bölümünde kış hüküm sürerken Antalya’da ise bahar havası 
devam ediyor. Meteoroloji Genel Müdürlüğünün verilerine göre; Erzurum eksi 12 
derece ile ülkenin en soğuk yeri olurken Antalya 20 derece ile en sıcak kent oldu.

ANTALYA’NIN Kumluca ilçesinde 
etkili olan dolu ve sağanak, seralarda 
hasara yol açtı. İlçenin Mavikent ve 
Beykonak mahallelerinde sağanağın 
yanı sıra yaklaşık 15 dakika süren dolu 
yağışı, seraların örtülerine zarar verdi. 
Bazı seralar ise üzerinde biriken dolu 
nedeniyle yıkıldı. Seralarında zarar 
oluşan çiftçiler, sabah erken saatlerden 
itibaren onarım çalışmalarına başladı.  
Kumluca Ziraat Odası Başkanı Hidayet 
Kökce, sahada yaptıkları tespitlere göre 
dolu yağışından 30 civarında çiftçinin 
yaklaşık 50 dekar serasının zarar gör-
düğünü söyledi. n AA

SERALARI DOLU VURDU 

KIŞ mevsiminin gelmesiyle Türki-
ye’nin büyük bölümünde kar yağışı 
etkisini gösterdi. Kış lastiği uygulaması 
da her yıl olduğu gibi 1 Aralık’ta başla-
dı. Kara yollarında can ve mal güvenli-
ği, kazaların önlenmesi için kış lastiği 
kullanımının zorunlu tutulduğu uygu-
lama, kent merkezinde kar yağışının 
olmadığı Antalya’yı da kapsıyor. An-
talya’nın İç Anadolu’daki illere komşu 
ilçelerinin bağlantı ve ana yolları başta 
olmak üzere Kaş, Elmalı, Korkuteli, 
İbradı, Akseki, Gündoğmuş, Alanya ve 
Konyaaltı Saklıkent bölgelerinde An-
talya İl Jandarma Komutanlığı’na bağlı 
trafik jandarması kış lastiği zorunluluğu 

kapsamında denetimlere başladı. Kar 
yağışının görüldüğü bölgelerde ticari 
araçlar için kış lastiği kullanımı zorunlu 
tutulurken, hususi araçlar için ise zincir 
bulundurma şartı uygulanıyor.

KIŞ LASTİĞİ YOKSA 4 BİN 69 LİRA CEZA
Otobüs, TIR, kamyon, kamyonet, 
minibüs başta olmak üzere ticari tüm 
araçlar Antalya- Konya kara yolunda-
ki uygulama noktasında durdurularak 
lastik kontrolü yapılıyor. 
Kış lastiği olan araçlarda ayrıca lastik 
diş derinliği de inceleniyor. Araçlarda 
kış lastiği olmaması durumunda 4 bin 
69 lira ceza uygulanarak araç trafikten 

menediliyor. Kış lastiği bulunan ancak 
lastik diş derinliği 4,5 milimetreden 
düşük olan araçlara da yaklaşık 1000 
lira ceza yazılarak yine araç trafikten 
menediliyor.
Kayseri’den Antalya’ya gelen TIR 
şoförü Hüseyin Uzun, kent girişinde 
trafik jandarması ekipleri tarafından 
durdurularak hem belgeleri incelen-
di hem de lastikleri kontrol edildi. 

Aracında bir sorun bulunmayan Uzun, 
“Yolda herhangi bir sorun yaşamadım. 
Sadece gizli buzlanma vardı. Kar yoktu. 
Kış lastiğimizi yine de taktık. Bir sorun 
yaşamak istemiyoruz” diye konuştu.
Bir başka TIR şoförü Mustafa Korkut 
da her kış mevsiminde lastiklerini 
mutlaka kış lastiğiyle değiştirdiğini ve 
güvenli şekilde aracını kullanabildiğini 
söyledi. n DHA

Kış lastiği denetimi
TÜRKİYE genelinde kış lastiği uygulamasına geçildi. 
Kent merkezinde kar yağışının görülmediği turizm 
kenti Antalya’nın ise yüksek kesimlerinde kış lastiği 
zorunluluğu ticari araçlar için yürürlüğe girdi. Antal-
ya’nın çevre illerle olan sınır yollarında ve kar yağışı 
görülen bölgelerinde de denetimler sıklaştı.

ATABEM kurs merkezlerinde alanında 
uzman eğitmenler eşliğinde düzenlenen 
üniversite hazırlık programları, gençle-
rin Yükseköğretim Kurumları Sınavı’na 
(YKS) yönelik tüm akademik ihtiyaçlarını 
karşılamayı hedefliyor. 

Kurslarda düzenli olarak yapılan 
deneme sınavlarıyla öğrencilerin gelişim 
düzeyleri ölçülürken, aynı zamanda kari-
yer planlamaları için de destek sağlanıyor. 
Bu kapsamda, Çaybaşı Kurs Merkezi’nde 
Antalya İŞKUR İl Müdürlüğü iş birliğiyle 
kariyer planlama eğitimi gerçekleştiril-
di. İş ve meslek danışmanı Müge Bilen 
tarafından verilen eğitimde, öğrencilere 
hedef belirleme, CV hazırlama, iş arama 
kanalları ve mülakat teknikleri gibi konu-
larda bilgiler aktarıldı. 

BÜYÜKŞEHİR’DEN KARİYER REHBERLİĞİ
Eğitime ilişkin açıklama yapan Müge 
Bilen şunları söyledi: “Bugün Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’nin ATABEM kurs 
merkezinde üniversiteye hazırlanan öğ-
rencilere kariyer planlama eğitimi verdik. 
Öncelikle, çalışmak istedikleri sektörlere 
yönelik hedef belirleme ve güçlü yönlerini 
keşfetme üzerine bir etkinlik düzenledik. 
Ardından CV hazırlama, iş arama kanalla-
rı ve mülakat teknikleri hakkında bilgiler 
paylaştık. 

Antalya Büyükşehir Belediyesi ile 
uzun yıllardır bu tür eğitimleri yürütüyo-
ruz ve ilerleyen dönemlerde uygun grup-
larla çalışmalarımız devam edecek.”

ÖĞRETMENLERDEN TAM DESTEK
ATABEM Matematik Öğretmeni Ayşegül 
Karaman, öğrencilerin akademik başarı-
larının yanı sıra kişisel gelişimlerine de 
önem verdiklerini vurguladı. Karaman, 
“2024-2025 eğitim öğretim yılında da 
üniversiteye hazırlık derslerimizi sürdü-
rüyoruz. 

Akademik derslerin yanı sıra, kariyer 
planlamasına yönelik yapılan bu tür eği-
timlerle öğrencilerimize farklı alanlarda 
da destek olmaya çalışıyoruz. Deneme 
sınavlarıyla öğrencilerimizin seviyelerini 
tespit ediyor ve tüm öğretmen arkadaşları-
mızla birlikte onların en iyi eğitimi alması 
için el birliğiyle çalışıyoruz”dedi.

ÖĞRENCİLER MEMNUN
ATABEM kurslarına katılan Şeyma Sultan 
Üçkardeş, hem eğitimin kalitesinden hem 
de kursların ücretsiz olmasından duyduğu 
memnuniyeti dile getirdi. 

Hukuk okumayı ve hakim olmayı 
hedefleyen Üçkardeş, kurslarla ilgili 
görüşlerini şu sözlerle paylaştı: “Dersler 
gerçekten çok iyi. İstediğim zaman birebir 
etüt alabiliyorum. Hocalarımız bizimle 
çok güzel ilgileniyor. Kursların ücretsiz 
olması da çok önemli bir avantaj. Bura-
da geleceğim için çok değerli bir destek 
alıyorum” diye konuştu.  

n BÜLTEN/ABB

Sınava 
hazırlananlara
belediyeden 

destek

Kepez Belediyesi personeli, 
bulaşıcı hastalıklar ve kış 
aylarında sıkça görülen influ-
enza(grip) konusunda bilinç-
lendirildi.  Kepez Belediyesi ve 
Özel Akdeniz Sağlık Vakfı(ASV) 
işbirliğiyle Bulaşıcı Hastalıklar 
ve İnfluenza konulu seminer 
düzenlendi. Kepez Belediyesi 
konferans salonda belediye 

personeline yönelik gerçekleş-
tiren seminere Yaşam Hasta-
nesi Enfeksiyon Hastalıkları 
ve Klinik Mikrobiloji Uzmanı 
Doç Dr. Figen Sarıgül Yıldırım 
ve Enfeksiyon Kontrol Hemşi-
resi Huriye Coşkun konuşmacı 
olarak katıldı. 
Belediye personeline, bulaşıcı 
hastalıkların ve influenzanın 

tanımı, bulaşma yolları, risk 
grupları ve bu hastalıkların yol 
açabileceği komplikasyonlar 
hakkında detaylı bilgiler aktarıl-
dı. Hastalıklardan korunmanın 
önemi vurgulanırken, özellikle 
aşıların rolü, kişisel hijyen 
kuralları ve bağışıklık siste-
mini güçlendirme yöntemleri 
ele alındı. Ayrıca, belediye 

personeline bireysel sağlık 
önlemlerini hayata geçirebilme-
leri için pratik öneriler sunuldu. 
Hastalık belirtilerinin erken fark 
edilmesinin önemine dikkat 
çekilerek, olası sağlık riskle-
rine karşı hazırlıklı olunması 
gerektiği belirtildi. Bu eğitim 
ile, belediye personelinin hem 
kendi sağlıklarını koruma 
hem de bulaşıcı hastalıkların 
yayılımını engelleme konula-
rında farkındalık kazanması 
hedeflendi. 
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ 

Farkındalık semineri
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Olay, 3 Mayıs’ta Döşemealtı 
ilçesindeki Antalya Büyük-
şehir Belediyesi Halil Ak-
yüz Huzurevi’nde meydana 

geldi. İzzettin Süğüt, kendisiyle aynı 
huzurevinde kalan, husumet yaşadığı 
ileri sürülen Selçuk Goncegül, Ali 
Serdar Batır ve Ahmet Özdemirel’e 
bıçakla saldırdı. Süğüt saldırı sonrası 
yangın merdiveninden kaçarken, Sel-
çuk Goncegül ile Ali Serdar Batır olay 
yerinde, ağır yaralı Ahmet Özdemirel 
ise hastanede hayatını kaybetti. Selçuk 
Goncegül’ün 30’a yakın, Ali Serdar 
Batır’ın göğüs bölgesinden 3, Ahmet 
Özdemirel’in de 20 bıçak darbesi 
aldığı belirlendi. İzzettin Süğüt, jan-
darma ekipleri tarafından kısa sürede 
yakalanıp, tutuklandı.

‘HEMŞİRE ‘BENİ DARBETTİ’ DİYE 
BAĞIRDI’
‘Kasten adam öldürme’ suçuyla yargı-
lanan İzzettin Süğüt, Antalya 3. Ağır 
Ceza Mahkemesi’nde ilk kez hakim 
karşına çıktı. İzzettin Süğüt, duruşma-
ya Ses ve Görüntü Bilişim Sistemi’yle 
(SEGBİS) katılırken, taraf avukatları 
salonda hazır bulundu. 5 yıldır huzu-
revinde kaldığını ve sağlık sorunları 
bulunduğunu belirten Süğüt, “Epilepsi 
hastasıyım. 
Ağır beyin kanaması geçirdim. Benim 
hastane randevum geldi. Başhemşire 
ve müdür beni çağırdı. ‘Tedavi olmak 
için taksiyle hastaneye gideceksin’ 
dedi. Param olmadığını söyleyerek, 

‘Bana huzurevi arabası verin’ dedim. 
Veremeyeceklerini söylediler. Ben de 
hemşirenin yüzüne elimle dokundum. ‘Beni darbetti’ diye bağırdı” dedi. 

O GÜN KENDİMİ KAYBETTİM
Ardından kurum müdürü ve hemşire-
lerle tartışma yaşadıklarını, huzurevin-
den çıkarılmak için tehdit edildiğini 
söyleyen Süğüt, şunları anlattı: “Ertesi 
gün tedavi oldum. Müdür yanıma oda-
ya geldi. Bana koridorda küfürler etti, 
vurmaya çalıştı. ‘Seni huzurevimden 
atacağım’ dedi. ‘İmza atmazsan, hem-
şireyi taciz ettiğini söyleriz’ dediler. 
Ben de imza attım. 
Ardından sabah saatlerinde huzurevin-
den çıktım. O gün kendimi kaybettim. 
Psikolojim bozuldu. Bana müdür 
kameralar karşısında küfretti, ‘Seni 
vurdururum’ dedi.”

EN YAKIN ARKADAŞLARIMDI
Kurum müdürüyle tartıştıktan sonra 
bıçaklı saldırıyı gerçekleştirdiğini anla-
tan Süğüt, “O an sinirle mutfağa gittim 
ve elime geçen ilk bıçağı aldım. Daha 
sonra oda arkadaşım Ali Serdar Batır’a 
bıçakla saldırdım. Selçuk sandalyede 
oturuyor, televizyon izliyordu. Kolumu 
tuttu. Kendimden geçtim, saldırdım. 
Amacım, müdürü korkutmaktı. Ahmet 
Özdemirel’i ise neden bıçakladığımı 
hatırlamıyorum. Ali Serdar Batır ve 
Ahmet Özdemirel, en yakın arkadaş-
larımdı. Onları bıçakladığımı öğrendi-
ğimde pişman oldum ve ağladım” dedi. 
Mahkeme heyeti, 3 kez ağırlaştırılmış 
ömür boyu hapis istemiyle yargılanan 
Süğüt’ün tutukluluk halinin devamına 
karar verip, duruşmayı erteledi. n DHA

Müdürü korkutmak 
için 3 kişiyi öldürmüş
ANTALYA'da huzurevindeki 3 arkadaşını öldüren İzzettin Süğüt (65), 3 kez ağırlaştırıl-
mış ömür boyu hapis cezası istemiyle yargılanıyor. Kurum müdürü ile tartıştıktan sonra 
bıçaklı saldırıyı gerçekleştirdiğini belirten Süğüt, “Amacım, müdürü korkutmaktı" dedi.

MANAVGAT Cumhuriyet 
Başsavcılığının talimatları 
doğrultusunda Antalya İl 
Jandarma Komutanlığı KOM 
Şube Müdürlüğü ve Manav-
gat İlçe Jandarma Komutan-
lığı ekiplerince yapılan ça-
lışmada, Manavgat ilçesinde 
İ.Ç. ve M.Y. isimli eczacılar 
ile kamu hastanesinde görevli 

doktor E.T. ve otel çalışanı 
B.G.’nin daha önce muayene 
ve tedavi olarak ilaç reçete 
ettiren vatandaşların kimlik 
bilgilerini bilgileri dışında 
kullanıp ilaç reçete ettir-
dikleri ve bu şekilde almış 
oldukları ilaçları vatandaşlara 
fahiş fiyatlara satarak haksız 
kazanç elde ettikleri tespit 

edildi.Olayla ilgili Manav-
gat ve Alanya ilçelerinde 4 
şüpheliye yönelik 4 adrese eş 
zamanlı operasyon yapılırken 
şüphelilerin 4’ü de yakalanıp 
gözaltına alındı. İşlemlerin 
ardından adliyeye sevk edilen 
şüphelilerden eczacı İ.Ç. tu-
tuklanırken 3 şüpheli serbest 
bırakıldı n İHA

SAĞLIK DOLANDIRICILIĞI
Manavgat ilçesinde daha önce muayene olup tedavi gören 
hastaların kimlik bilgilerini kullanarak yeniden ilaç reçete etti-
ren ve bu ilaçları fahiş fiyattan sattıkları tespit edilen 2 eczacı 
ile kamuda görevli bir doktor ve bir otel çalışanı yakalandı.

ISPARTA’da geçen yıl kahvehanede 
arkadaşı Fikret Akar’ı (62) tabancayla ateş 
ederek öldüren Etem Yağcı (65), kasten 
adam öldürme suçundan ömür boyu hapisle 
cezalandırıldı.Uluborlu ilçesine bağlı 
Küçük Kabaca köyünde 15 Aralık 2023’te 
kahvehanede arkadaşı Fikret Akar’ı taban-
cayla 6 kez ateş ederek öldüren Etem Yağ-
cı’nın yargılanmasına devam edildi. Isparta 
1. Ağır Ceza Mahkemesi’ndeki duruşmaya 
tutuklu sanık Etem Yağcı ile yakınları, 
ölen Fikret Akar’ın eşi ve çocukları katıldı. 
Duruşmada savcı mütalaasını sundu, taraf 
avukatlarından savunmalarını yapmaları 
istendi. Sanık avukatı müvekkilinin ölen 
kişi tarafından sürekli tehdit edilmesi ve 
kışkırtıcı eylemleri bulunduğunu, ‘pat pat’ 
denilen tarım aracını üzerine sürdüğünü, bu 
nedenle tahrik unsurlarının göz önünde bu-
lundurulmasını talep etti. Sanık Etem Yağcı 
da “Adaletinize güveniyorum” dedi. Mah-
keme heyeti, sanığın kasten adam öldürme 
suçundan ömür boyu hapisle cezalandırıldı-
ğını, herhangi bir indirim uygulanmadığını 
belirtti. n DHA

Arkadaş katiline
ömür boyu hapis

İSMET Gökşen Cadde-
si’nde ilerleyen Akcan 
H.K. idaresindeki 16 ARK 
89 plakalı hafif ticari araç, 
sürücüsünün direksiyon 
hakimiyetini kaybetmesi 
sonucu refüjdeki bordür 
taşlara vurdu, ardından 
takla atarak sürüklendi. 
Kazada araçtaki 5 kişi yola 
savruldu. Çevredekilerin 
ihbarı üzerine olay yerine 
polis ve sağlık ekipleri 
sevk edildi. Kazada Yusuf 
E.G., Selman B.G. ve 
Kaan G. yaralanırken, 

sürücü ile ismi öğrenile-
meyen diğer genç hafif 
sıyrıklarla kazayı atlattı. 

KAZA YERİNDE ŞOK 
  Yaralanan arkadaşları-
nın bir an olsun başından 
ayrılmayan 2 genç, sağlık 
ekiplerine zaman zaman 
zor anlar yaşattı. Sağlık 
ekiplerinden bilgi almaya 
çalışan gençlerden biri, 
“Ağabey bu kan kaybı ne? 
Ne olur bir şey söyle, bir 
şeyi var mı? Kardeşleri-
me bir şey olmasın, ben 

öleyim. Ben niye yaşı-
yorum” dedi.   Gençler, 
arkadaşlarının uyumaması 
için de, “Ağabeyim uyan. 

Allah için uyuma. Ne olur 
ses ver” şeklinde telkinde 
bulundu.  Ekiplerin ilk 
müdahalesinin ardından 
yaralılar, ambulansla çev-
redeki hastanelere kaldırıl-
dı.  Kazayla ilgili inceleme 
başlatıldı. n İHA

YOLA SAVRULDULAR 

ANTALYA’da kız arkadaşıyla tartışan 
Metin B. (35), üst geçide çıkınca ekipleri 
harekete geçirdi. Metin B., kız arkadaşının 
olay yerine gelmesiyle üst geçitten indi.
Olay, dün saat 21.30 sıralarında Murat-
paşa ilçesine bağlı Kızılarık Mahallesi 
Kızılırmak Caddesi üzerindeki üst geçitte 
meydana geldi. Kız arkadaşıyla bir süre 
önce tartışan Metin B., akşam saatlerinde 
üst geçide çıkarak, sarkmaya başladı. Uzun 
süre tehlikeli hareketler sergileyen Metin 
B.’yi görenler durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. İhbarla bölgeye sevk 
edilen ekipler, Metin B.’yi üst geçitten 
indirmek için uzun süre çaba sarf etti. Ekip-
lerin çabalarına karşılık vermeyen Metin 
B., kız arkadaşının gelmesini istedi. 

KIZ ARKADAŞI GELİNCE İKNA OLDU
Kendisine ulaşılmasının ardından olay ye-
rine gelen kız arkadaşı, üst geçide çıkarak 
Metin B.’yi ikna etmeye çalıştı. ‘Bir daha 
yalan söylemeyeceğim, inan bana’ diyerek 
telkinde bulunan kadın, kısa süre sonra Me-
tin B.’yi ikna etti. Metin B., kız arkadaşıyla 
birlikte üst geçitten indi. 
Sağlık ekibinin kontrolünün ardından Me-
tin B. ifadesi alınmak üzere polis merkezi-
ne götürüldü. n DHA

İNTİHAR ŞOVU
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Antalya Valisi Hulusi 
Şahin, İl Jandarma 
Komutanı Tuğgene-
ral Tarık Hekimoğlu, 

Emniyet Müdürü İlker Arslan, 
Sahil Güvenlik Grup Komutanı 
Tolga Coşkun ile aylık asayiş 
değerlendirme toplantı gerçekleş-
tirdi. 3 bin 573’ü kişilere 1552’si 
mal varlığına olmak üzere kasım 
ayında il genelinde 9 bin 463 
olay meydana geldiğini belirten 
Vali Şahin, Emniyet, Jandarma 
ve Sahil Güvenlik’in bu olayları 
aydınlatma oranını yüzde 93,9 
olarak açıkladı. Bu olaylarda 5 
bin 895 aranan şahsın yakalan-
dığı ve 610’unun tutuklandığı-
nı kaydeden Şahin, “197 adet 
tabanca, 93 adet av tüfeği, 30 adet 
kuru sıkı tabanca, 2 bin 431 adet 
fişek, 674 adet av tüfeği fişeği, 
20 adet çalıntı oto, 28 adet çalıntı 
motosiklet, 7 adet çalıntı elektrik-
li bisiklet, 1 milyon 786 bin TL 
değerinde ziynet eşyası, 41 bin 
985 TL nakit para, 11 bin 585 TL 
değerinde döviz ele geçirilmiştir” 
dedi. 

43 TERÖR OPERASYONU
İl genelinde 2 bin 116’sı şok 
olmak üzere toplam 3 bin 930 
uygulama yapıldığını belirten 
Vali Şahin, “Bu uygulamalarda 
810 bin 890 araç ve 1 milyon 
421 bin kişi sorgulanmıştır. Terör 
suçlarında toplam 43 operas-
yon gerçekleştirdik. Çoğunluğu 
bilişim yoluyla yapılan suç 
türleriydi. Bunlarda 60 şüpheli 
yakalandı, 6 şüpheli tutuklandı, 
10 şüpheli hakkında adli kontrol 
kararı verildi. 44 şüpheli ser-
best bırakıldı. 2 şahıs ise firar 
durumunda. Serbest bırakılan 3 
şüpheli gerekli işlemler için İl 
Göç Müdürlüğü’ne teslim edildi” 
diye konuştu. 

SUÇ ÖRGÜTÜ ÇÖKERTİLDİ
Kaçakçılık ve organize suçlarla 
mücadelede 11 organize suç, 110 
kaçakçılık suçu, 67 mali suç bir 
adet aklama suçu ve suç gelirle-
riyle ilgili toplam 189 operasyon 
gerçekleştirildiğini belirten Hulu-
si Şahin, “Bu operasyonlarda 282 

şüpheli şahsa işlem uygulandı. 
26 şahıs tutuklandı. 31 şahıs hak-
kında adli kontrol kararı verildi. 
225 şahıs da serbest bırakıldı. 
Organize suçlarla mücadele 
kapsamında suç işlemek ama-
cıyla örgüt kurma suçundan suç 
örgütü üyesi 5 şahıs yakalandı, 
5 şahıs tutuklandı. Mali suçlarla 
mücadele kapsamında tefecilik 
suçundan 12 şahıs yakalandı, 3 
şahıs adli kontrol, 1 şahıs serbest, 
8 şahıs tutuklandı. Interpol, Euro-
pol Daire Başkanlığı tarafından 
uluslararası düzeyde aranan ya da 
hakkında difüzyon kararı bulunan 
iki şahıs yakalandı, il göç idaresi-
ne teslim edildi” dedi. 

DENETİMLER SIKLAŞTIRILACAK 
Operasyonlarda 25 adet tabanca, 
5 tüfek, 274 fişek, 880 bin 228 
adedi dolu, 3 milyon 296 bin adet 
boş makaron ele geçirildiğini 
anlatan Vali Şahin, yılbaşı öncesi 
gündemde olan kaçak ve sahte al-
kol operasyonlarına ilişkin de şu 
rakamları açıkladı: “232 bin 955 
şişe kaçak içki, 2 bin 7 litre yine 
kaçak içki. 7 bin 716 paket kaçak 
sigara. 3 bin 246 adet elektro-
nik sigara. 600 adet kaçak puro, 
1839 adet kaçak ilaç, 73 bin 520 
adet cinsel gücü artırıcı içecek, 
13 bin 215 adet kaçak eşya, 39 

adet kaçak cep telefonu, 168 adet 
sahte para, 223 adet sahte belge, 
748 kilogram kaçak tütün, 1425 
paket kaçak ısıtma ve nargile tü-
tünü, 1000 kilogram kaçak salça, 
8 bin 547 litre kaçak zeytinyağı 
ele geçirilmiştir.” dedi. Kaçak ve 
sahte alkolle mücadelede yılbaşı 
denetimlerinin artırılacağını da 
söyleyen Vali Şahin, “Sadece 
yılbaşına özel değil, yıl boyu 
devam ettiriyoruz. Tabii ki bu 
dönemde daha da artıracağız. Bu 
hususta emniyetimiz, jandarma-
mız, sahil güvenliğimiz ve tarım 
il müdürlüğümüzün denetim 
birimleri sadece büfelerde değil, 
imalathanelerde, otellerde, her 
yerde denetimlerini yapıyor. Bun-
dan sonra daha da sıkı bir şekilde 
yapacaklar” dedi.

NARKOTİK SUÇLARDA BÜYÜK 
RAKAMLAR
Narkotik suçlarla ilgili büyük 
ve başarılı operasyonlarla çok 
önemli rakamlar ele geçirildi-
ğini belirten Vali Şahin, “1022 
operasyon gerçekleştirildi, 1120 
şüpheli şahsa işlem yapıldı ve 
83 şahıs tutuklandı. 7 kg 600 gr 
esrar, 22 bin 777 adet sentetik 
ecza, 6 bin 66 adet kaptagon, 33 
kg 74 gr metamfetamin, 3 kg 780 
gr eroin 209 gr kokain, 1 kg 28 gr 

bonzai, 4 bin 434 adet ecstasy, 38 
kg 47 gr skunk, 40 kök kenevir 
ele geçirmiştir. Ayrıca NARVAS 
projesi kapsamında 158 ihbara 
istinaden 984 uygulama gerçek-
leştirilmiştir. Siber suçlarda ise 
30 operasyon gerçekleşti ve 141 
şüpheli yakalandı, 54’ü tutuklan-
dı, 50 şahıs hakkında adli kontrol, 
37 şahıs serbest bırakıldı, 7 şahıs 
da firari durumda” dedi. 

TRAFİK KAZALARINDA 1318 
YARALI, 5 ÖLÜ
Trafik olaylarında 351 bin 456 
sürücüye denetimlerde işlem 
yapıldığını anlatan Şahin, “Bunla-
rın 84 bin 161 adetdine idari para 
cezası uygulandı, 2 bin 811 araç 
ise trafikten men edildi. 
26 skuter sürücüsüne cezai işlem 
uygulandı. İl genelinde kasım 
ayında 1980 trafik kazası ger-
çekleşti. Maalesef bu kazalarda 
5 vatandaşımızı kaybettik. 1318 
vatandaşımız yaralandı. Kor-
san taşımacılık kapsamında 35, 
engelli araçlar için ayrılmış park 
yerini denetimleri kapsamında 
1470 araca ceza işlem uyguladık. 
İlimizde de 485 bin motosiklet 
1 milyon 551 bin toplam araç 
var. Bu, nüfusa vurduğumuzda 
Türkiye’nin en yüksek rakamları” 
dedi. n DHA

Kaçak içki 
alarmı 
ANTALYA Valisi Hulusi Şahin, kasım ayındaki operasyonlarda 232 bin 955 şişe kaçak içki ve 2 bin 
7 litre yine kaçak içki ele geçirildiğini açıkladı. Denetimlerin artırılacağını belirten Şahin,  ekiple-
rin  sadece büfelerde değil imalathane, restoran ve otellerde de çalışma yapacağını vurguladı.

Resmi Gazete’de yayımlanan 
karara göre, ikinci el araç alım 
satımlarında sigorta şartı getiril-
di. Yeni düzenlemeyle noterler, 
araç satış ve devir işlemlerini, 
aracın zorunlu mali sorumluluk 
sigortasının bulunması koşuluyla 
gerçekleştirecek. Tescil edilmiş 
bir aracın satış veya devir işlem-
leri, zorunlu mali sorumluluk 
sigortası bulunmaması durumun-
da yapılamayacak. Aracı devralan 
kişinin sigorta yaptırmadığı tespit 
edilirse noterler işlemi gerçek-
leştiremeyecek. Noterler dışında 
gerçekleştirilen her türlü satış ve 
devir işlemi geçersiz sayılacak. 
Ancak trafikten çekilmiş veya çe-
kilecek araçlar, bu uygulamanın 
kapsamı dışında bırakıldı.

MAĞDURİYET YARATTI
Düzenlemeye itiraz ettiklerini 
ifade eden Antalya Emlakçılar ve 
İş Takipçileri Oto Galerisi Esnaf 
Odası Başkanı İsmail Çağlar, 
“Yeni yönetmelikle, araç devir 
işlemleri öncesinde alıcının trafik 

sigortası yaptırma zorunluluğu 
getirilmiştir. Trafikte sigortasız 
araçların dolaşımını engellemeyi 
amaçlayan bu düzenlemenin, hak-
lı bir niyet taşıdığına inanıyoruz. 
Ancak bu uygulama, biz esnaflar 
için büyük bir mali yük ve ciddi 
bir mağduriyet yaratmıştır.Bizler, 
ülkemizin ekonomisine katkı sağ-
layan, alın teriyle ayakta kalmaya 

çalışan insanlarız. Ancak bu yeni 
düzenleme ile kullanmadığımız, 
araç parklarımızda yalnızca satış 
için beklettiğimiz araçlar için 
sigorta yaptırmak zorunda bırakı-
lıyoruz” dedi. 

DÜZENLEME YIKICI OLDU
Düzenlemenin esnafı zor durum-
da bırakacağını belirten Çağlar, 
“Bu durum zaten finansman 
sıkıntısı çeken esnaflar için 
karşılanamaz maliyetler doğur-
maktadır.200 bin ile 1 milyon TL 
arasında ek bir finansman yükü 
oluşturarak işletmelerimizi zor 
durumda bırakmaktadır.Sadece 
yaklaşık 40 adet sigorta şirketini 
memnun etmek uğruna 85 bin es-
nafın emeğini ve geleceğini riske 
atmaktadır. Yetki belgesi almış 
ve Türkiye’de toplam sayıları 85 
bin adedi bulan esnafları gözet-
meden alınan bu karar bizim için 
hem ekonomik hem de psikolo-
jik anlamda yıkıcı olmuştur. Bu 
noktada, adil ve uygulanabilir bir 
çözüm için çağrıda bulunuyoruz” 

sözlerine yer verdi. 

ÇÖZÜM YOLU BULUNMALI 
Satış amacıyla bekleyen araçlar 
için noter işlemlerinde sigor-
ta sorgulaması yapılmaması, 
yalnızca aracı satın alan bireysel 
kullanıcıların sigorta yaptırma zo-
runluluğu getirilmesi, esnafı bü-
yük bir mali yükten kurtaracağını 
belirten Çağlar, “Bugün bizlerin 
yaşadığı bu sorun yalnızca ekono-
mik değil, aynı zamanda mesle-
ğimizi sürdürülebilir bir şekilde 
yapma umudumuzu da tehdit 
etmektedir. Devletimizin, adaletli 
ve esnafa destek olan bir anlayışla 
hareket ederek, mağduriyetimizi 
giderecek çözümler üreteceğine 
inanıyoruz. Bu konuda ivedilikle 
bir adım atılmasını talep ediyo-
ruz. Unutulmamalıdır ki, esnaf 
bu ülkenin bel kemiğidir. Bizler 
ayakta kalamazsak, yalnızca bir 
meslek dalı değil, binlerce ailenin 
emeği ve hayalleri de zarar göre-
cektir” açıklamasında bulundu. 
n ERTUĞRUL GÜN 

GALERICILERDEN YENI
DÜZENLEMEYE ITIRAZ
Antalya Emlakçılar ve İş Takipçileri Oto Galerisi Esnaf Odası Başkanı İsmail Çağlar, ikinci el 
araçlarda sigorta zorunluluğu getiren düzenlemeye tepki gösterdi. Çağlar, “Sadece 40 sigor-
ta şirketini memnun etmek uğruna 85 bin esnafın emeği ve geleceği riske atılacak.” dedi.

ANTALYA Teknokent’in ev 
sahipliğinde gerçekleşecek 8. 
Akdeniz Bilişim Zirvesi, Tür-
kiye’nin ilk astronotlarından 
biri olan Tuva Cihangir Ata-
sever konuk olacak 8 Haziran 
2024’te gerçekleştirdiği tarihi 
uzay yolculuğuyla büyük bir 
başarıya imza atan Atasever, 
etkinlikte uzay araştırmalarının 
bilişim teknolojileriyle olan 
güçlü bağını paylaşacak. Tuva 
Cihangir Atasever’in ilham ve-
rici konuşması, genç girişimci-
ler ve teknoloji tutkunları için 
eşsiz bir fırsat sunacak.

DİJİTAL GELECEK TARTIŞILACAK
Antalya Teknokent tarafından 
düzenlenen 8. Akdeniz Bilişim 
Zirvesi, 6 Aralık 2024’te Mi-
mar Sinan Kongre Merkezi’n-
de kapılarını açacak. Zirvede, 
dijital dönüşümden yapay 
zekaya kadar birçok önemli 
konu ele alınacak. Sanayi ve 
Teknoloji Bakan Yardımcısı 

Muhammet Kasım Gönüllü, 
Antalya Valisi Hulusi Şahin, 
Akdeniz Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Özlenen Özkan ve 
Antalya Teknokent Müdürü 
Dr. İbrahim Yavuz’un açılış 
konuşmasıyla başlayacak zir-
veye önemli konuşmacılar da 
değer katacak.Zirvede ayrıca, 
yapay zeka ve dijital dönüşüm 
projeleriyle tanınan Microsoft 
MVP Ömer Çolakoğlu, dikkat 
çeken konuşmacılar arasında 
yer alacak. Perakende sektörü-
ne yönelik yenilikçi teknoloji-
ler geliştiren Ledbim CEO’su 
Taha Öz, işletmelere yönelik 
çözümleriyle iş dünyasının 
dijitalleşmesine katkı sağlayan 
Logo Yazılım Genel Müdürü 
Akın Sertcan, yapay zeka 
projeleriyle fark yaratan Sinem 
Saka ve çocukların sevilen ya-
pımı Rafadan Tayfa’nın yaratı-
cısı İsmail Fidan zirvenin diğer 
önemli katılımcıları arasında 
yer alıyor. n BÜLTEN/AÜ

Bilişim Zirvesi’ne
Atasever katılacak

ALANYA Kadıpaşa Mahal-
lesi’ndeki Abdullah Ümit 
Sercan Anadolu Lisesi’nde 
yangın çıktı. . Elektrik pa-
nosundan çıkan dumanı fark 
eden öğretmenler, 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ne bildirdi. 
Olay yerine itfaiye, sağlık 
ve polis ekibi sevk edildi. 
Öğretmenler, personeller ve 
öğrenciler sınıflardan tahliye 

edilerek okul bahçesine 
çıkarıldı. Okulda herhangi 
bir yaralanma yaşanma-
dığı öğrenildi. Bahçedeki 
öğrenciler, öğretmenlerin 
gözetiminde güvenli şekilde 
bekletildi. İtfaiye ekipleri, 
elektrik panosundaki yangını 
söndürdü. Okulun bazı bö-
lümlerinde duman birikimi 
meydana geldi. n DHA

LISEDE YANGIN

Antalya’da 16 tür balığı yetiş-
tirip yaygınlaştıran Akdeniz 
Su Ürünleri Araştırma, Üretme 
ve Eğitim Enstitüsü, küresel 
ısınmadan etkilenmeyerek 
sıcağa toleranslı olan ve hızlı 
büyüyen kaya levreğiyle ilgili 
çalışmalar yürütüyor.Enstitü 
Müdürü Serkan Erkan, ülkenin 
su ürünleri popülasyonuna kat-
kıda bulunmak amacıyla önem-
li çalışmalar yaptıklarını ve 
birçok balık türünün üretimini, 
ihracatını desteklediklerini 
söyledi.İç bölgedeki insanların 
balığa ulaşımını kolaylaştırmak 
amacıyla sazan balığı üretip, 
yavrularını iç sulara bıraktıkla-
rını anlatan Erkan, “İç sular-
daki balıklandırma çalışmaları 
kapsamında her yıl 8 ile 10 
milyon sazan yavrusunu 620 su 
kaynağına bıraktık.
 Balıkların bir yıl sonra 1 
kilograma ulaştığını gördük. 
İlk üretim yeri burasıydı, son 3 
yıldır Türkiye’nin tamamında 
8 büyük çiftlikte bu balık üreti-
liyor. Artık 8-10 milyon değil, 
100 milyon gibi rakamlarla 

balıklandırma yapılıyor.” diye 
konuştu.

HIZLI BÜYÜYOR, SICAĞA 
TOLERANSLI
Erkan, son dönemde yeni bir 
tür üzerine yoğunlaştıklarını, 
levreğin bir türü olan ve halk 
arasında “kaya levreği” olarak 
bilinen granyöz veya sarı ağız 
üretimine başladıklarını be-
lirtti.Normal levreğin 17 ayda, 
kaya levreğinin ise 10 ayda 
porsiyonluk boya geldiğini 
dile getiren Erkan, “Küresel 
ısınmayla Akdeniz giderek 
ısınıyor, 30 santigrat dereceleri 
buldu. Sıcağa toleranslı levrek 
üzerinde ıslah çalışmamız var. 
Kaya levreği ıslah projesine 
2 yıl önce başladık, bu yıl 
üçüncü yılımız. İlk yavrula-
rımızı aldık. Islah projeleri 
uzun soluklu çalışmalar. Üstün 
verimli, erken büyüyen ve sı-
cağa toleranslı türleri elde etme 
hedefimiz var. Artık balıkçıla-
rımıza ‘senin üreteceğin balık 
bu olacak’ diyeceğiz.” diye 
konuştu. n AA

SICAĞA DAYANIKLI
LEVREK ÜRETILIYOR
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Kepez Belediyesi Aralık Ayı 
Meclis Toplantısı, Başkan 
Mesut Kocagöz yönetiminde  
gerçekleştirildi. Mecliste 34 

gündem maddesi görüşüldü. Açılışta bir 
konuşma yapan Kepez Belediye Başka-
nı Mesut Kocagöz, “Bizim borcumuz 
1 miyar 226 milyondu. 458 milyon TL 
borç ödenmiş. Bu büyük bir başarıdır. 
Biz milletimizin parasını dikkatle har-
cıyoruz. Bizim tek derdimiz hak edilen 
hizmeti vermek. Tabi ki de farklı ola-
cağız. Kreşlerle ilgili olarak her zaman 
vatandaşın faydasına olanı yapacağız. 
Burada polemik konusuna gerek yok. 
İyi yapılan her şeyi alkışlarız. Eksik 
olanları söyleriz. Kepez Antalya’nın bir 
ilçesidir. Bizim olduğumuz yerde kimse 
yatağına aç girmeyecek” sözlerine yer 
verdi. 

KAPATMA KARARI YANLIŞ
CHP Grup Sözcüsü Gökhan Yılmaz, 
kreşlerin kapatılması yönündeki karara 
tepki göstererek, kreşlerin maddi duru-

mu kötü durumundaki aileler için bir 
cansuyu olduğunu ifade etti. Yılmaz, 
kararı kabul etmediklerini ifade ederek, 
kreşleri koruyacaklarını ve daha faz-
lasını açacaklarını kaydetti. Halk için 
siyaset yaptıklarını ifade eden Yılmaz, 
kreşlerin halka ait olduğunu söyledi. 

ACAR: KREŞLERİ ENGELLEMEYİZ
AK Parti Sözcüsü Süleyman Acar ise 
20 yıldır Kepez’de AK Parti iktidarı-
nın olduğunu ifade ederek birçok kreş 
açtıklarını ifade etti. Kreş ve anaokulu 
kavram karmaşasına girmeyecekleri-
ni ifade eden Acar, kreşlerin açılması 
desteklerini söyledi. Hizmete engel ol-
madıklarını ve olmayacaklarını belirten 
Acar, önemli olan vatandaşın hizmeti 
almasıdır dedi. 

165 MİLYON AKTARILDI
Mecliste Fen İşleri Müdürlüğü, Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü, Sosyal Konutlar 
Müdürlüğünün bütçesinde ihtiyaç fazla-
sı olan tertiplerden; Emlak ve İstimlak 

Müdürlüğü, Temizlik İşleri Müdürlüğü, 
Zabıta Müdürlüğünün ihtiyacı doğrul-
tusunda toplam 165 milyon 990 bin TL 
aktarma yapılması yönündeki gündemin 
4’üncü maddesi oy birliği ile kabul 
edildi. 

CHP RANTA EVET DEDİ
Meclisin en can alıcı gündem maddesi 
ise Kepez Fabrikalar Mahallesinde inşa 
edilmesi planlanan 15 katlı rezidans ile 
1/1000 ölçekli uygulama imar planı de-
ğişikliği ile ilgili madde oldu.  Gündem 
maddesi CHP’nin evet oyu vermesinin 
ardından oy çokluğu ile kabul edildi. 
Böylece rezidans inşaatının önünde 
herhangi bir engel kalmamış oldu. İmar 
değişikliğine AK Parti MHP meclis 
üyeleri red oyu verdi. 

BÜYÜKŞEHİR ONAYLAMIŞTI: 
Büyükşehir belediyesinde 1/5000 
ve 1/25000 ölçekli nazım imar planı 
değişikliği teklifi CHP, AK Parti ve DP 
grupları “evet” oyu vermiş  ve oy birliği 
ile kabul edilmişti. MHP grubu ise oy-
lamaya katılmayarak sessiz bir protesto 
gerçekleştirmiştüi. İmar değişikliği; 
ticaret alanı olarak kullanılan AVM 
alanının, ticaret-turizm-konut alanı, 
rekreasyon alanı ve sosyal tesis alanı 
olarak yeniden yapılandırılmasını içeri-
yor. Değişiklik sonrası 15 katlı konut ve 
ticari alanların inşa edilebileceği alanın, 
henüz imar planı onaylanmadan satışa 
çıkarılması kamuoyunda tartışmalara 
yol açmıştı.  

KENT KONSEYİ’NDEN TEPKİ
Mecliste kabul edilen planlar, kamu-
oyunda tepkilere neden oldu. Antalya 
Kent Konseyi Altyapı Çalışma Grubu 
bir açıklama yaparak, projenin kent-
te yol açacağı zararlardan bahsetti. 
Açıklamada, “Plan değişikliği öneri-
sinin yapılma amacında, Anayasanın 
Eşitlik İlkesine aykırı, ‘3194 Sayılı 

İmar Kanunu, Mekânsal Planlar Yapım 
Yönetmeliği ve Planlı Alanlar İmar 
Yönetmeliğinde’ yer almayan bir tanım 
olan ‘Lüks Konut’ ibaresine yer veril-
miştir. İnşaat alanı da 53 bin metrekare 
olarak belirtilmiş. Bu durumda hiçbir 
zorunluluk olmadığı ve hiçbir sosyal 
ve teknik altyapı alanında iyileştirme 
yapılmadan mevcut emsalin 1,642 katı 
emsal önerilmiş olmaktadır. Üstelik 
1999 yılı Antalya Büyükşehir Belediye-
si İmar Yönetmeliğindeki 1,7 katsayısı 
kullanılarak yapılan hesap sonucunda 
yapılacak inşaat alanının 69 bin 275 
metrekare olacağı öngörülmüştür” 
ifadelerine yer verildi. 

TRAFİK YÖNÜNDEN OLUMSUZ
Teklifte belirtilen otopark sayısının da 
az olduğu belirtilen açıklama, “Tüm 
bu araç trafiğinin, zaten şu an bile 
trafik yoğunluğunun fazla olduğu çevre 
yollarını, trafik yoğunluğu açısından 
olumsuz etkileyeceği kuşkusuzdur. Yal-
nız yol değil elektrik, su ve kanalizas-
yon gibi diğer teknik alt yapı sistemleri 
içinde büyük eksiklikler ortaya çıkacak-
tır. Antalya’nın 1980 yılında hazırlanan 
imar planındaki yoğunluk kararları sü-
rekli artırılmasına karşın ‘Kentsel Sosyal 
ve Teknik Alt Yapı Alanlarında’ pek bir 
iyileştirme yapılmadığı gibi, aksine za-
man zaman bu alanlar farklı kullanımlara 
dönüştürülmüştür. Bu rapora konu olan 
imar planı değişikliği önerisi, öncelikli 
olarak bölgenin ulaşım alt yapısını yeter-
siz hale getirecek, diğer kentsel alt yapı 
unsurları için gereksiz kamusal kaynak 
kullanımına neden olacak bir öneri 
olup, 3194 sayılı İmar Kanunu’na ve eki 
Mekânsal Planlar Yapım Yönetmeliğinin 
İmar Planı Değişiklikleri başlıklı 26. 
Maddesinin 5. Fıkrasındaki hükümlerine 
aykırı bir imar planı değişikliği önerisi-
dir.” açıklamasına yer verildi. 
n ERTUĞRUL GÜN 

15 KATLI REZİDANSI 
KEPEZ DE ONAYLADI

DAHA ÖNCE BÜYÜKŞEHIR BELEDIYESI’NDE KABUL EDILMIŞTI

Kepez Fabrikalar Mahallesi’nde KİPA AVM’nin bulunduğu alana inşa edilmesi planlanan 15 katlı 
rezidans projesiyle ilgili imar düzenlemesi, Büyükşehir’den sonra Kepez Belediyesi Meclisi’nde 
de kabul edildi. İki belediyenin onayından sonra rezidansın önünde yasal bir engel kalmadı

ANTALYA Kent Konsey Kadın Meclisi 
üyeleri, 5 Aralık 1934’de kadına seçme 
ve seçilme hakkı verilişinin 90, yıl 
yıldönümü nedeniyle Ulusal Yükseliş 
Anıtı’nda bir araya gelerek basın açıkla-
ması yaptı. Grup adına konuşan Kadın 
Meclisi Başkanı Eylem Ülgen, “5 
Aralık 1934, Türkiye Cumhuriyeti’nin 

kadınlar için attığı en büyük adımla-
rın başlangıcıdır. Bu tarih, kadınların 
yalnızca siyasette yer alabilmelerine 
değil, aynı zamanda toplumsal hayatta 
eşit bireyler olarak kabul görmelerine 
yönelik bir dönüm noktasıdır. Türkiye, 
kadınlara milletvekili seçme ve seçilme 
hakkı tanıyan ilk ülkeler arasında yer 
alarak bu konuda pek çok ülkeyi geride 
bırakmıştır. Nihayet Cumhuriyet’in 
ilanıyla bu talepler artık daha güçlü bir 
zemine oturdu.” dedi

GURURLA KUTLUYORUZ 
Mustafa Kemal Atatürk’ün liderliğinde 
kadınların toplumsal hayata eşit şekilde 
katılmasının Cumhuriyet devrimlerinin 
en önemli hedeflerinden biri haline gel-
diğine dikkat çeken Ülgen, açıklamasını 
şöyle sürdürdü:  “Kadınlar eğitim ve 
çalışma hayatında önemli kazanım-
lar elde etti. Atatürk, kadın haklarını 
sadece bir eşitlik meselesi olarak değil, 
toplumun ilerlemesi için bir gereklilik 
olarak görüyordu. Atatürk’ün şu sözleri, 

onun bu konudaki vizyonunu ortaya 
koymaktadır:Kadınlarımız için asıl 
mücadele alanı, asıl zafer kazanılması 
gereken alan, biçim ve kılıkta başarıdan 
çok ışıkla, bilgiyle ve gerçek faziletle 
süslenip donanmaktır.” Bu anlayış, 
kadınların toplumdaki yerini yeniden 
tanımlarken onların birey olarak değer 
görmelerini de sağladı.Kadınların 

seçme ve seçilme hakkı kazandığı bu 
tarih, sadece geçmişte kalmış bir başarı 
değil, günümüzde de toplumsal eşitlik 
mücadelesine ilham veren bir gelişme 
olmuştur.  Ancak bu kazanımın yeterli 
olduğu söylenemez. Bugün, kadınların 
siyasi temsili hala istenen seviyede 
değildir. Türkiye Büyük Millet Mec-
lisi’ndeki kadın oranı, demokratik 
temsil açısından oldukça yetersizdir. 5 
Aralık, kadının salt birey olarak değil, 
toplumun eşit ve vazgeçilmez bir 
parçası olduğunun göstergesi olması 
bakımından simgeseldir.Kadın gücüne, 
aklına ve yeteneklerine gönülden olan 
inancımızla kadının Seçme ve Seçilme 
Hakkı’na kavuşmasının 90. yılını büyük 
bir gururla kutluyor, daha adil ve yaşa-
nılabilir bir dünya umuduyla, saygılar 
diliyoruz.” n MURAT ŞENTÜRK  

5 ARALIK KUTLAMASI
Antalya Kent Konseyi Kadın Meclisi Başkanı Eylem Ülgen, kadına seçme ve seçilme hakkı verilişi-
nin 90. yıl yıldönümünü gururla kutladıklarını vurguladı. Ülgen, “5 Aralık 1934 tarihi, kadının toplu-
mun eşit ve vazgeçilmez bir parçası olduğunun göstergesi olması bakımından simgeseldir.” dedi.

SAADET Partisi Eski İl Başkanı ve 
Genel İdare Kurulu (GİK) Üyesi Rama-
zan Düzen, gündemle ilgili açıklamalarda 
bulundu.  Düzen, “Küresel ve bölgesel 
krizleri yanlış ekonomi politikalarına 
sütre yaparak, ekonomiyi önce batırı-
yorlar sonra kurtarıcı edasıyla ortaya çıkı-
yorlar AK Parti yağmagiranı ve miskin 
bendeganı dışında hemen herkes perişan 
durumdadır. İktidar kira ve fiyat etiketleri 
yerine, TÜİK’in istatistik rakamlarına 
müdahale ediyor. Maaş zamları yaklaşı-
yor. Zam oranları, ayarlı enflasyona göre 
mi yoksa asgari ücretle aybaşı giden kira-
lara veya etiket terörüne göre mi belirle-
necek? Sayın Cumhurbaşkanı İstanbul’a 
ihanet ettik itirafına benzer şekilde yine 
bir itirafta bulunarak yanlış ekonomi 
politikası izlediklerini, nihayet geçen 
hafta grup toplantısında ilan etti. Küre-
sel ve bölgesel krizleri yanlış ekonomi 
politikalarına sütre yaparak, ekonomiyi 
önce batırıyorlar sonra kurtarıcı edasıyla 
ortaya çıkıyorlar. Bu ekonomiyi bu hale 
siz getirdiniz. Milletimiz bu yaptıkları-
nızın farkında, Çünkü, milletimizin artık 
cambaza bakmaya bile mecali kalmadı.” 
n BÜLTEN/SAADET PARTİSİ

Cambaza 
bakmaya bile 
mecal kalmadı

AKSU ilçesinde 23-24 Kasım tarihlerin-
de meydana gelen fırtına ve hortumun 
verdiği zararın resmi sonuçları açıklandı. 
Hortumun vurduğu 16 mahallede yapılan 
hasar tespit sonucu; 454 dekar örtü altı 
alanda zarar meydana geldiği, yaklaşık 
118 kişinin de mağdur olduğu tespit edil-
di. Hortum, evler ve seraların bulunduğu 
alandan geçerek naylon ve cam seralara 
zarar verdi. Ağaçların yollara devrildiği, 
elektrik tellerinin koptuğu ve seraların 
kullanılamaz hale geldiği 16 mahallede 
hasar tespit çalışmaları yapılarak zararın 
resmi verileri açıklandı. 
Aksu Tarım İlçe Müdürlüğü verilerine 
göre; 454 dekar örtü altı alanda zarar 
meydana geldiği ve 118 kişinin mağdur 
olduğu belirtildi.  n İHA 
 

Aksu’da hortumun
bilançosu açıklandı

Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, 
seçim öncesi verdiği söz ü tutarak Başköy 
Mahallesi’Rne çim saha yaptırdı.Futbol 
sahası, mahallede ‘Kör Kuyu’ olarak bili-
nen mevkide 4 bin 165 metrekare alanın 
üzerine inşa edildi. Çim futbol sahası, 
800 m2 alanda oluşturuldu. Arazinin 
diğer bölümü ise piknik alanı olarak dü-
zenlendi. İki tane su sarnıcının bulunduğu 
alana, benjamin ve zeytin ağaçları fidanı 
dikildi. Su sarnıçlarının çevre düzenle-
mesi ve bakımı da yapıldı. Yeşil alana, 
piknik masaları, kamelyalar ile banklar 
yerleştirildi. Etrafı tel örgü ile çevrilen 
20x40 metre ebatlarında futbol sahasının 
toprak tesviye çalışması tamamlandı. 
Alana çim tohumu atılmasıyla futbol sa-
hasının yapımı tamamlanmış olacak. Park 
ve Bahçeler Müdürlüğü yetkilileri, futbol 
sahasının bu yılın içerisinde çocukların 
hizmetine sunulacağını bildirdi. Futbol 
sahasının, içerisinde duş ve tuvaletlerin 
olduğu soyunma odası da bulunuyor.  
Kepez Belediyesi, Erenköy Mahallesi’n-
deki toprak sahayı da çim futbol sahasına 
dönüştürüyor. 
n BÜLTEN/ KEPEZ BELEDİYESİ  

Başkan Kocagöz
sözünü tutuyor
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31 Mart yerel seçimlerinde CHP’li 
Muhittin Böcek’in ikinci kez Baş-
kanlık koltuğuna oturduğu Antal-
ya Büyükşehir Belediyesi’nin son 

6 yılda araç kiralama ve akaryakıt gider-
leri ASAT ile birlikte 4.1 milyarı aştı. Bu 
rakam, Burdur Belediyesi’nin 2.4 milyar 
TL olan 2025 yılı bütçesinin neredeyse 
2 katı oranında. Büyükşehir Belediye-
si’nin 2019 yılı toplam bütçesinin 3.4 
milyar TL olduğu göz önüne alındığında 
akaryakıt ve araç kiralama için harcanan 
paranın ölçüsü daha iyi anlaşılıyor. Çev-
reci bir politika izlediklerini her fırsatta 
vurgulayan Başkan Böcek’in 2050 yılı 
hedeflerinin karbon nötr olarak açıkla-
masına karşın belediye bütçesinin önem-
li bir kısmının akaryakıt ve araç kirala-
ma ihalelerine ayrılması dikkat çekiyor. 
Merkezi Roma’da bulunan sakin şehirler 
ağı Cittaslow’asponsor olan ve Türkiye 
Koordinatörü seçilen Başkan Böcek yö-
netimindeki Büyükşehir Belediyesi’nde 
kullanılan 1682 aracın 899’unun kiralık 
olduğu belirtildi. 
Antalya Büyükşehir Belediye Başka-
nı CHP’li Muhittin Böcek, merkezi 
Roma’da bulunan sakin şehirler ağı Cit-
taslow’un Türkiye Koordinatörlüğü’ne 
seçildi. Büyükşehir Belediyesi’nin geçti-
ğimiz Temmuz ayında Cittaslow’aspon-
sor olmasıyla ilgili teklifi onaylamasının 
ardından Başkan Böcek 25 Ekim’de 
Roma’da yapılan toplantıda Cittaslow 
Başkan Yardımcılığı ve Türkiye Koordi-
natörü seçilmişti. 

CİTTASLOW FELSEFESİNDE TRAFİK 
VURGUSU
Korunmuş bir çevre ve yerel kültüre 
öncelik veren yavaş şehir felsefesi, 
Cittaslow Türkiye’nin resmi internet 
sayfasında şöyle özetleniyor: “Yaşamın 
hızlanması sonucu insanlar daha hızlı ye-
mek yemek, daha hızlı alışveriş yapmak, 
gidecekleri yere daha hızlı varmak için 
belli bir tempo içinde koşturup durmak-
tadırlar. Bu yaşam tarzı bakkallar, manav, 
terzi gibi küçük esnaf yerine AVM’leri, 

çocuklarımızın oyun oynayacağı alanlar 
yerine otoparkları, daha çok park ve yeşil 
alan yerine geniş otoyolları hayatımıza 
sokmuştur. İnsanın en önemli değeri olan 
kısıtlı yaşamını sağlıksız yiyecekler, hava 
kirliliği, trafik, yalnızlık ve tüketimle 
harcaması modern yaşamın vazgeçilmezi 
olarak sunulmuştur. Popüler kültürün de 
desteklediği hayatı yaşamak için zamanı 
olmayan, işine arabasıyla hızla giden, 
oturup kahve içecek bir yarım saati bile 
olmadığı için yürürken kahvesini içen, 
yetişmesi gereken bir yerler olduğu için 
yemekten zevk almak yerine ayakta 
hızlı bir şekilde ‘beslenen’, komşularını 
veya yerel esnafı tanımayan modern 
insan modelinin sürdürülebilir olmadığı 
ortadadır.”

‘YEŞİL BADANACILIK’ CAN 
SİMİDİ OLDU
Tüm dünyada olduğu gibi Türkiye’de 
özellikle yerel yönetimler ve büyük şir-
ketlerin sıklıkla başvurduğu bir yöntem 

olan ‘yeşil badanacılık’, çevre ve doğa 
konularını birer etiket haline dönüştürür-
ken, söylenenle yapılanın örtüşmediği 
uygulamaları da beraberinde getirdi. 

HEDEFİMİZ NÖTR KARBON’ DEMİŞTİ
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek, 13 Eylül 2022 tarihinde 
açıkladığı iklim eylem planıyla ilgili 
yaptığı konuşmada, Antalya’yı iklim 
dostu kent yapacaklarını dile getirerek 
şunları söylemişti: “Nötr karbon Antalya 
hedefimiz için kılavuzluk yapacak eylem 
planımızı hazırladık. Antalya’nın 2030 
yılında yüzde 40 karbon azaltımı, 2050 
yılında karbon nötr olması ve iklim kri-
zine dirençli bir kent olması konusunda 
atılacak somut adımları ve yol harita-
sını belirledik. Eylem planımız, iklim 
değişikliğine bağlı olabilecek zararların 
önlenmesine veya en aza indirmek için 
tedbir alınmasına katkı sağlayacaktır.”

HEDEF HAVADA KALDI
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 2025 

yılı Performans Programı’nda, kamu 
idareleri için bir çerçeve oluşturmak 
amacıyla 2021 yılında çıkarılan ‘On 
ikinci Kalkınma Planı’na da atıf yapı-
larak, “Bu yaklaşımlar doğrultusunda, 
karbon ayak izinin düşürülmesi için oto-
mobil bağımlılığının azaltılması ile toplu 
taşımanın ve yürümenin teşvik edildiği 
belirtilmekte, geleneksel ve modern 
şehir planlama ilkelerinin sürdürülebilir-
lik yaklaşımıyla birleştirildiğine dikkat 
çekilmektedir” deniliyor. 

AKARYAKIT VE ARAÇ
 KİRALAMAYA 4.1 MİLYAR
Büyükşehir Belediye Başkan Böcek’in 
açıkladığı karbon nötr hedefi ile Perfor-
mans Programı’nda yer verilen otomobil 
bağımlılığının azaltılması gibi konularda 
kuruma yüklenen sorumluluklar, kurum-
sal işleyişteki aşırı akaryakıt kullanımı 
ve araç kiralama bütçesi rakamlarıyla 
çelişiyor. Antalya Büyükşehir Belediye-
si’nin Başkan Böcek dönemini kapsayan 
31 Mart 2019 ile Kasım 2024 tarihleri 
arasında geçen yaklaşık 6 yıllık dönemde 
akaryakıt ve araç kiralama ihaleleri için 
ödediği rakam Antalya Su ve Atıksu İda-
resi Gene Müdürlüğü (ASAT) ile birlikte 
toplam 4 milyar 153 milyon 920 bin 718 
TL’yi buluyor. 

KAMU KAYNAĞIYLA KARBON ÜRETEN 
İHALELER
Elektronik Kamu Alımları Platformu 
(EKAP) üzerinden yapılan sözleşme 
bilgilerine göre Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Başkan Böcek dönemin-
de araç kiralamaları için 1.8 milyar, 
akaryakıt için de 1.1 milyar tutarında 
ödeme yapmış. Aynı dönemde ASAT’ın 
akaryakıt için ödediği rakam 269 milyon, 
araç kiralamaları için de 954 milyon TL. 
2025 yılı için yapılacak akaryakıt ve araç 
kiralama tutarları da bu rakama eklendi-
ğinde Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 
yıllık bütçesinin önemli bir kısmının araç 
saltanatına harcandığı ortaya çıkıyor. 

HER PERSONELE BİRDEN FAZLA ARAÇ 
DÜŞÜYOR
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 
2025 Yılı Performans Programı’na göre 
iş makineleri hariç kurumda 1682 adet 
aracın kullanıldığı, bu araçların 899’unun 
ise ‘kiralık’ olduğu belirtiliyor. Bunlar 
arasında makam araçları ile daire başkanı 
ve şube müdürleri ile çeşitli kurumsal 
hizmetler için kullanılan araçlar da yer 
alıyor. Büyükşehir Belediyesi bünye-
sinde kullanılan yaklaşık 300 civarın-
da çeşitli amaçlı kamyon bulunuyor. 
Kamyonları da kapsayan iş makinesi 
ve benzeri araç gereçlerin toplamı ise 
1075 adet. Kurumdaki kamu personeli 
statüsündeki çalışan sayısının 2024 yılı 
için 2349 olduğu göz önüne alındığında 
neredeyse her personele birden fazla araç 
düştüğü görülüyor. 

ASAT’TAN 6 YILDA 8,5 MİLYARLIK İHALE
Hem Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 
hem de ASAT’ın son 6 yılda yaptığı 
akaryakıt alımı ve araç kiralama ihale-
lerini kazanan firmaların aynı olması 
dikkat çekiyor. EKAP verilerine göre 
ASAT’ın son 6 yılda farklı kalemler-
de yaptığı toplam 414 ihalede ödediği 
rakam ise 8.5 milyar TL tutarında. 

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİNİN BÜTÇESİ 
BAKANLIKLARDAN BÜYÜK
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 2025 
yılı bütçesi 39, ASAT’ın bütçesi ise 27 
milyar TL olarak açıklandı. 19 ilçenin 
bütçesi de eklendiğinde Antalya Büyük-
şehir Belediyesi’nin 2025 yılı toplam 
bütçesi 103.1 milyar TL oldu. İçişleri, 
Dışişleri, Ticaret ve Kültür ve Turizm 
Bakanlığı gibi birçok bakanlıktan daha 
büyük bir bütçeye sahip olan Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’nin aralarında 
AKP’li Meclis üyelerinin de yer aldığı 
kişilere ihale dağıtması dikkat çekmişti. 

ASAT’TAKİ 4X4 LÜKS ARAÇ 
SAVURGANLIĞI SAYIŞTAY RAPORUNDA
Sayıştay’ın ASAT’ta yaptığı 2023 yılı 
denetim raporunda, araç kiralama ihale-
lerinde teknik şartnamenin binek araçlar 
bölümünde marka belirtildiği, ayrıca 4x2 
pick-up araçlar için yaklaşık maliyetlerin 
hatalı hesap edildiği bulgusuna yer veril-
di. Yapılan incelemede; 8 ayı 2023 yılına 
sirayet eden 19.07.2022 tarih ve 568961 
sayılı araç kiralama ihalesi ile 4 ayı 2023 
yılına sirayet eden 17.07.2023 tarih ve 
596213 sayılı araç kiralama ihalesiyle 
ilgili teknik şartnamelerde binek araçla-
rın hangi markalardan olacağının açıkça 
ifade edildiği belirtilen Sayıştay Rapo-
runda, “Yaklaşık maliyet hesabının 4x2 
pick-up araçlar için araç kasko sigorta 
değerleri dikkate alınmadan yapıldığı 
ve bu nedenle yaklaşık maliyetin ilk 
ihalede 7.264.688,00 TL, ikinci ihalede 
19.983.436,50 TL fazla hesap edildiği, - 
ayrıca yüklenici firma ile yapılan sözleş-
mede 4x2 pick-up araçların birim fiyatı 
ile araçların kasko sigorta bedenin %2’si 
arasındaki farkın toplam 11.018.351,20 
TL olduğu bu farkın 3.097.297,92 TL 
kısmının ilk ihaleden, 7.921.053,28 TL 
kısmının ise ikinci ihaleden kaynaklan-
dığı ancak yüklenici firmanın bu araçlar 
yerine 4x4 pick-up tipi araç teslim ettiği, 
tespit edilmiştir. Yapılan açıklamalar ve 
mevzuat hükümleri gereğince İdare, ihti-
yaçlarını tam ve doğru bir şekilde belir-
lemeli, teknik şartnamelerini ve yaklaşık 
maliyetin hesabını yasal düzenlemelere 
göre hazırlamalıdır. Eğer ki yaklaşık ma-
liyetin gerçekçi tespit edilmemesi, teknik 
şartnamenin mevzuat hükümlerine aykırı 
olması veya ihtiyacın düzgün belirlen-
memesi durumlarında İdare, yersiz veya 
fazla kamu kaynağı ödenmesine neden 
olabilecektir” ifadelerine yer verildi. 
n YUSUF YAVUZ

BÜYÜKŞEHIRDE 
ARAÇ SALTANATI
Bir yanımız karbon savurur bir yanımız ‘karbon nötr’ hayaliyle avunur: Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin Başkan Böcek dö-
neminde akaryakıt ve araç kiralama ihaleleri için ödediği para, Burdur Belediyesi’nin 2025 yılı bütçesinin iki katına yakın…

Korkuteli ilçesi, Bayatbademleri 
Mahallesi’nde, Erişmak Makine 
San. ve Tic. A.Ş. tarafından kal-
ker ocağı ve kırma-eleme tesisi 
kurulması planlanıyor. 
Projenin Tanıtım Dosyası Antalya 
Valiliğine sunuldu. 24,66 hektar-

lık ÇED alanında gerçekleştiri-
lecek proje kapsamında, yıllık 1 
milyon ton kalker çıkarılması ve 
bunun 390 bin tonunun kırma-e-
leme tesisinde işlenmesi öngö-
rüldü. 

ORMANLIK ALAN
Proje sahasının devletin hüküm 
ve tasarrufu altındaki ormanlık 
alandan oluştuğu kaydedildi. 
Çalışmalara başlanmadan önce 
Orman Genel Müdürlüğü ve ilgili 
kurumların izinlerinin alınacağı, 
faaliyetlerin orman ve tarım ara-
zilerini koruma yasalarına uygun 
şekilde yürütüleceği belirtildi. 

İZİNLER ALINACAK
Proje alanında herhangi bir faa-
liyet başlamadan önce Çevresel 
Etki Değerlendirmesi (ÇED) 
sürecinin tamamlanacağı ve 
gerekli izinlerin alınacağı ifade 
edildi. Ayrıca, faaliyet sırasında 
herhangi bir genişleme ya da 

kapasite artışı planlanırsa, ÇED 
Yönetmeliği kapsamında Antalya 
Valiliği ve ilgili kurumlara bilgi 
verileceği kaydedildi.Faaliyet 
alanı Antalya şehir merkezine kuş 
uçuşu mesafesi yaklaşık 29,55, 
Korkuteli İlçesine 17,19 kilomet-
re mesafede yer aldı.  
n ERTUĞRUL GÜN

BAYATBADEMLERI IÇIN 
ÇED SÜRECI BAŞLATILDI
Korkuteli ilçesi Bayatbademleri Mahallesi’nde34 
futbol sahası büyüklüğünde (24,66 hektar) alanda 
kalker ocağı ve kırma-eleme tesisi kurulması plan-
lanıyor. Antalya valiliği maden ocağının Çevresel Etki 
Değerlendirme (ÇED) sürecinin başladığını duyurdu. 

BÜYÜKŞEHIR Beledi-
yesi’nin Elmalı’da safran 
üretimi denemesi başarıya 
ulaşmıştı. Büyükşehir’in hibe 
ettiği safranlar, iki yıldır hasat 
edilirken, bölge üreticisine de 
ekonomik katkı sağlıyor. Bü-
yükşehir Belediyesi Tarımsal 
Hizmetler Daire Başkanlığı, 
Elmalı’da safran üretimini 
daha geniş alanlara yaymak 
için çiftçilere safran soğanı 
desteğini bu yıl da 
sürdürdü. Elmalı’da 
üreticilere safran 
soğanı bitkisi 
hibe edildi. Ta-
rımsal Hizmetler 
Dairesi Baş-
kanlığı Bitkisel 
Üretim ve Eğitim 

Şube MüdürlüğüZiraat Mü-
hendisi Nida Kalkan, “Üretici-
lere geleneksel tarımın yanında 
alternatif ürünleri tanıtmak, 
yerel ekonomiye yüksek katma 
değerli ürün kazandırmak, 
üreticilerin tarımsal gelirlerini 
artırmak için çalışmalarımız 
sürüyor. Yeni üretim model-
lerini ve üretim çeşitliliğini 
artırmak amacıyla Elmalı’da 
safran üretimine destek veriyo-

ruz. Üretimin yaygınlaşması 
için çiftçilerimize safran 

bitkisi soğanı dağıtımı 
gerçekleştirdik. Altın 
bitki olarak nitelendi-
rilen safran, bölge hal-
kımızın ekonomisine 

büyük katkı sunacak” 
dedi. n BÜLTEN/ABB

Elmalı’da 
safran 
soğanı 
dağıtıldı



Makine Mühendisleri 
Odası Antalya Şube ve 
Plan-T Fuarcılık arasında 
2023 yılı Kasım ayında 

imzalanan protokolle başlayan çalış-
malar sonucunda plan ve programı 
tamamlanan Ulusal İklimlendirme 
Kongresi – İKLİM 2024 ve Antalya 2. 
Otel Teknik Ekipman ve Malzemeleri 
Fuarı – HOTEL TECH, eş zamanlı 
olarak 11-14 Aralık 2024 tarihlerinde 
ANFAŞ Fuar Merkezinde gerçekleş-
tirilecek. Makina Mühendisleri Odası 
(MMO) Antalya Şube Başkanı Prof. 
Dr. İbrahim Atmaca yönetim kurulu 
üyeleri fuar kapsamında gazeteciler 
ile bir araya geldi. Atmaca, Ulusal 
İklimlendirme Kongresi-İKLİM 2024 
kapsamında 9 ayrı oturumda toplam 30 
bilimsel bildirinin sunulacağını, ayrıca 
günümüzün yaygın teknolojisi olan ısı 
pompaları konusunda özel bir panel 
gerçekleştirileceğini ifade etti. 

EŞSİZ FIRSATLAR
Prof. Dr. İbrahim Atmaca, fuar kap-
samında toplam 7 bin 500 metrekare 
kapalı alanda 97 sayıda firma stant 
açarak ürünlerini sergileyeceğini be-
lirtti. Dünya çapında tanınan markalar 
tarafından açılan stantlarda sergilenen 
teknik malzemeler, kongre katılımcıla-
rının yanı sıra fuara katılan firmalar ve 
profesyonel ziyaretçiler için en güncel 
bilgi ve teknolojilere erişim imkânı 
sunacağını ifade eden Prof. Dr. İbra-
him Atmaca, “Fuar kapsamda sunula-
cak en güncel bilgi ve teknolojilerin, 
katılımcıların yapacakları çalışmalar-
da bir adım öne geçmelerini sağlayacak 
eşsiz fırsatlar sunacağına inanıyoruz” 

sözlerine yer verdi. 

TEKNOLOJİLERİNE YOL AÇMALIYIZ
Toplantıda gazetecilerin sorularını ce-
vaplandıran Makina Mühendisleri Oda-
sı (MMO) Antalya Şube Başkanı Prof. 
Dr. İbrahim Atmaca, enerji verimliliği 
ve karbon salınımını azaltmaya yönelik 
çalışmaları değerlendirdi. 
Atmaca, özellikle bina sektöründe 
enerji verimliliğine dikkat çekerek, 
sıfır enerjili bina projelerinin önemine 
vurgu yaptı.Atmaca, binalarda enerji 
tüketiminin yüzde 75’inin ısıtma, so-
ğutma ve havalandırma gibi ihtiyaçlar-
dan kaynaklandığını belirterek, şunları 
ifade etti:“Karbon salınımını azaltmak 
istiyorsak, enerji verimliliği teknolo-
jilerine yol açmalıyız. Bu doğrultuda 
yatırımcıları teşvik etmeliyiz. Sıfır 
enerjili binalar üzerinde çalışıyoruz. 
Elektrik, inşaat ve mimarlar odası ile 

ortak projeler yürütüyoruz. Hedefimiz 
tüm binaların sıfır enerji ile projelendi-
rilmesidir.”

OTELLER SINIFTA KALDI
Turizm sektöründe otomasyon sistem-
lerine yatırım yapıldığını, ancak yeterli 
sayıda mühendis istihdam edilmediğini 
belirten Atmaca, bu durumun enerji 
verimliliği üzerinde olumsuz etkileri 
olduğunu söyledi. Prof. Dr. İbrahim 
Atmaca, “Otellerde teknik müdür olarak 
mühendis istihdamının gün geçtik-
çe azaldığını görüyoruz. Oysa enerji 
verimliliği, bu işlerde uzman mühendis-
lerin varlığıyla sağlanabilir” vurgusunu 
yaptı.  Verimli tarım arazilerine güneş 
enerji sistemleri kurulmasının man-
tıklı bir çözüm olmadığını ifade eden 
Atmaca, bu tür projelerde daha akılcı 
çözümlerin uygulanması gerektiğini 
belirtti. n ERTUĞRUL GÜN
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Turizmde enerji
verimliliği düşük

DÜNYACA ÜNLÜ OTELLER SINIFTA KALDI!

Makina Mühendisleri Odası (MMO) Antalya Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca, “Otel-
lerde teknik müdür olarak mühendis istihdamının gün geçtikçe azaldığını görüyoruz. Oysa 
enerji verimliliği, bu işlerde uzman mühendislerin varlığıyla sağlanabilir.” diye konuştu.

Antalya Rehberler Odası (ARO) baş-
kanlık seçimlerinde adaylar tüm hızıyla 
seçim çalışmalarına devamediyor. İki 
Kadın aday 15 Aralık’ta başkan olmak 
için yarışacak. ARO Başkan Adayı Fun-
da Gökgöl, yönetim kurulu ve denetim 
kurulu adaylarıyla birlikte Best Western 
Plus KhanHotel’de düzenlenen Serbest 
Kürsü’de seçmenlerle bir araya geldi. 
Başkan Adayı Funda Gökgöl, ARO De-
lege Adayı Avukat Ali Çelik, TUREB 
Disiplin Kurulu Üyesi ve ARO Yöne-
tim Kurulu Üyesi Atilla Ş. Nilgün’ün 
konuşmacı olarak yer aldığı Serbest 
Kürsü’nünmoderatörlüğünü TUREB 
Disiplin Kurulu Üyesi ve ANRO 
Yönetim Kurulu Üyesi Öznur Doksöz 
üstlendi. Aday Funda Gökgöl ne emek-
lerle bugünlere geldiklerini, “İlk defa 

bu birlikler kurulurken kapı kapı gezip 
rehberleri davet edip birlikleri kurmaya 
çalıştığımız günler ve ne emeklerle bir 
şeyler icra etmeye çalıştık. O dönemde 
Manavgat’ta oturduğum için başkanları 
her türlü destekleyebildim ve geçmiş 
bütün başkanların bu desteğimi esir-
gemediğini biliyor. Zamanla sayımız 
büyüdü, sorunlarımız büyüdü. Zaman 
geldi sahada aktif olmak zorunda kaldık 
ve hiçbir zaman ARO’nun Yönetim 
Kurulu’nda veya herhangi bir kurul-
da, delegeliğinde dahi bulunmadım. 
İlk defa bu ikinci dönemdir ARO’nun 
delegesiyim. Ondan önce hiçbir vasfım 
olmadan ARO’dan desteğimi hiçbir 
zaman esirgemedim” diye anlattı. 

ARTIK SON VİRAJDAYIZ
Rehberlerin aldığı maaştan dolayı mut-

suz olduklarını belirten Başkan Adayı 
Gökgöl şunları kaydetti: “Zaman geldi, 
aldığımız maaşlar bizi üzdü ki hala bu 
durum gündemde. Mutsuzuz, mem-
nun değiliz. Açıklanan son enflasyon 
oranına göre 4 bin 500 TL’lik bir maaş 
bizi bekliyor. Bu çok komik bir rakam. 
4 bin 500 TL’ye çalışmak zorunda 
olan arkadaşların için gerçekten çok 
üzüntü duyuyorum. Bu mücadelede her 
zaman hep birlikte yol alalım istedim. 
Fakat zaman zaman kopmalar oldu. 
Çünkü herkesin iş kaygısı oldu, ekmek 
derdi oldu ve bu süreçleri tamamlayıp 
karşınıza çıkmak istedim. Bunu da 
başardığıma inanıyorum. Yaklaşık 11 
yıldır bu mesleği icra etmek mecburiye-
tinde değilim. Daha önceki seçimlerde, 
‘Arkadaşlar gelin bir başkan seçelim, 
bu mesleği icra etmek zorunda kalma-
sın ama hakkımızı arasın’ dediğimde 
birçok arkadaşım ikiye bölündük. 
Kimisi, ‘Sahada olmak zorunda’ bir 
kısmı da ‘Kesinlikle orda bulunmak 
zorunda’ dedi. Şimdi görüyorum ki 
birçok arkadaşımla, ‘Hep beraber 
yürüyelim’ diye aynı fikirde buluştuk. 
Bu buluştuğumuz fikirde şu an gerçek-
ten bu mesleğin artık son virajındayız.
Bu seçim yalnızca bir başkan, yönetim 
kurulu ve denetim kurulu seçmekten 
ibaret değil. Bu seçim, rehberler olarak 
kendimize, mesleğimize, sektörümüze 
yeni bir vizyon belirleme fırsatıdır. Hep 
birlikte, emeğimizin karşılığını alaca-
ğımız bir sistem kuracağız. Rehberlere 
yönelik eğitim ve gelişim fırsatlarını 
artıracağız. Yenilikçi projelere imza 
atacağız. Paydaşlarla daha güçlü iş 
birlikleri kurarak, rehberlerin karar 
alma süreçlerinde daha etkin bir rol 
üstlenmesini sağlayacağız. Eğer bu 
yolculukta bize tam destek verirseniz, 
mesleğimizi daha iyi yerlere taşımak 
için var gücümüzle çalışacağımıza söz 

veriyoruz. Şeffaflık, dayanışma ve ortak 
akıl temelinde bir yönetim anlayışıyla, 
hepimizin sesi olacağız.”

‘BİRLİKTE ÇALIŞACAĞIZ’
“Rehberlerin haklarını savunan güçlü 
bir oda yapısı oluşturmak. Genç rehber-
ler için gelişim ve kariyer olanaklarını 
artırmak. Bölgesel ve ulusal düzeyde 
rehberlerin tanınırlığını artıracak proje-
ler geliştirmek. Eğitim programlarıyla 
dijital dönüşüme ve güncel trendlere 
uyum sağlamak. Oda faaliyetlerini 
daha erişilebilir ve katılımcı bir şekilde 
yürütmek hedeflerimizdir. Bu seçimde 
yalnızca oy kullanmakla kalmayın; fi-
kirlerinizle, önerilerinizle ve eleştirileri-
nizle bu sürecin bir parçası olun. Çünkü 
bu oda hepimizin, geleceği de birlikte 
yazacağız. Birlikte düşleyeceğiz, birlik-
te çalışacağız, birlikte başaracağız.”  
n MURAT ŞENTÜRK 

Rehberlerlerde seçim heyecanı
Antalya Rehberler Odası seçimleri, 15 Aralık’ta yapılacak. Oda başkanlığına aday olan Funda Gökgöl, “Bu müca-
delede hep birlikte yol alalım istedim. Mavi kırmızı değil, birlik olabileceksek her zaman birlikte yürüyelim.” dedi.

Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek, İzmir Büyükşehir Beledi-
yesi ev sahipliğinde düzenlenen TTI İzmir 
Uluslararası Turizm Ticaret Fuarı’na 
katıldı. Başkan Böcek,dünyanın dört bir 
yanından alanında uzman turizmcileri 
buluşturan fuarda Antalya’yı tanıtıyor. 
Antalya’nın tanıtımı ve turizm potansiye-
lini arttırmak için çalışmalarını sürdüren 
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı, 
Antalya Turizm Koruma ve Gelişim 
Bölgesi Altyapı Hizmet Birliği (ANTAB) 
Başkanı ve Cittaslow Uluslararası Genel 
Başkan Yardımcısı Muhittin Böcek, 5-7 
Aralık 2024 tarihleri arasında TTI İzmir 
18. Uluslararası Turizm Ticaret Fuarı’nın 
açılışına katıldı. Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi ve ANTAB, Antalya ve 19 ilçesinin 
tanıtımı için fuarda stant açtı.

PROTOKOL ANTALYA STANDINI GEZDİ
Türkiye’nin en büyük turizm platform-
larından biri olan fuarda açılan stantta 
dünyanın dört bir yanından gelen turizm 
profesyonellerine Antalya’nın tarihi ve 
doğal güzellikleri ile turizm potansiyeli 
tanıtılıyor. Başkan Muhittin Böcek, fuarın 
resmi açılış töreninin ardından Antalya 
Büyükşehir Belediyesi standına geçerek 
açılışa katılan protokolü misafir etti. 
Başkan Böcek, turizmin başkenti Antal-
ya’nın tanıtımı için fuarlara büyük önem 
verdiklerini söyledi. 

ÇALIŞMALAR SONUÇ VERİYOR
Gerek yurt içinde gerekse yurt dışında 
ulusal ve uluslararası fuarlara katılarak 
Antalya’nın tanıtımına katkı sağlamaya 
çalıştıklarını belirten Başkan Böcek, “An-
talya’ya gelen turist rakamları bu yıl da 
yüz güldürüyor. Her yıl hedefimizi daha 
da yukarı taşımaktan büyük mutluluk 
duyuyoruz. Antalya Büyükşehir Belediye-
si olarak alt ve üst yapı çalışmalarımızla 
turizme destek verirken, ANTAB olarak 
da tanıtım faaliyetlerine yoğunlaşıyoruz. 
Katıldığımız fuarlarda en dikkat çeken 
stantlardan biri hep Antalya oluyor. 
Antalya’mızda bu ilgiyi sonuna kadar hak 
ediyor. Antalya’mızın turizmdeki gücünü 
pekiştirmek için yaptığımız çalışmaların 
sonuç verdiğini görmek bizleri memnun 
ediyor. Antalya’mızın tanıtımına destek 
olan fuarda emeği geçen herkese teşekkür 
ediyorum” dedi.  n BÜLTEN/ABB

İzmir’de Antalya
tanıtımı yapıldı

Manavgat Belediyesi Kent Tiyatrosu 
(MAKET), 3 Aralık Dünya Engelliler 
Günü’ne özel olarak “Bilime Engelsiz Se-
yahat” adlı çocuk oyununu Atatürk Kültür 
Merkezi’nde sahneledi. Leyla Bacaksız’ın 
yazıp Kosta Kortidis’in yönettiği “Bilime 
Engelsiz Seyahat”, hayatın sıkıntılarından 
ve zorluklarından bunalmış bir kız çocu-
ğunun hikayesini konu alıyor. MAKET 
Genel Sanat Yönetmeni Kosta Kortidis, 
oyunun ardından yaptığı konuşmada, 
tiyatronun Manavgat halkı için ne kadar 
önemli olduğunun altını çizdi. Manavgat 
Belediye Başkanı Dr. Niyazi Nefi Kara ise 
“Çocuklarımız, güzel bir konuyu muhte-
şem bir şekilde oynadılar. Her şey hayalle 
başlar. Önce hayallerimizde başarmamız 
gerekiyor, önce inanmamız gerekiyor. İn-
sanın isteyip de başaramayacağı hiçbir şey 
yok. Hep birlikte başaracağız.” dedi.
 n BÜLTEN/ MANAVGAT 
BELEDİYESİ 

 

Engelsiz sanat
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Akdeniz Turistik Otelciler 
ve İşletmeciler Birliği 
(AKTOB) Başkanı Kaan 
Kaşif Kavaloğlu, 24 Ara-

lık’ta başlayacak Noel tatili döne-
minde özellikle Alman, Rus, İngiliz 
ve Polonyalı turistlerin Türkiye’yi 
tercih edeceğini açıkladı. 24 Ara-
lık’ta başlayacak Noel tatilinin ocak 
ayına sarktığını anlatan Kavaloğlu, 
“6 Ocak itibarıyla Ortodoksların yıl-
başı kutlamaları var. Dolayısıyla 24 
Aralık’ta başlayıp, 7 Ocak’a kadar 
sürecek bir dönemde ciddi yoğunluk 
yaşayacağız. Türk misafirlerimiz de 
yılbaşı için Antalya’yı tercih ede-
cekler gibi gözüküyor. Bu anlamda 
aralık ayıyla birlikte yılı daha güzel 
ve olumlu bitireceğiz” dedi.
500 BİN YABANCI TURİST BEKLENTİSİ
Aralık ayında 500 bin yabancı turis-
tin tatil için Antalya’yı tercih edece-
ğini açıklayan AKTOB Başkanı Ka-
valoğlu, “Otellerin açık olanlarının 
tamamı yılbaşı ve Noel döneminde 
yüzde 100’e yakın doluluk sağlaya-
cak. Özellikle 24 Aralık’ta yabancı 
misafirlerimize Noel yemekleri 
veriyoruz. 31 Aralık’ta gala yemek-
leri yapıyoruz, hem de eğlence tertip 
ediyoruz. Ama Noel yemeği onlar 

için çok önemli. Dolayısıyla bunu 
bilerek çok şık geliyorlar. Bu da çok 
güzel bir ambiyans yaratıyor” diye 
konuştu. 
ANTALYA VE KKTC’DE 
KONSER YOĞUNLUĞU
Antalya’da otellere Noel döne-
mi için 20, 30 defadır tatile gelen 
Almanlar, İngilizler ve Ruslar 

olduğunu dile getiren Kavaloğlu, 
“Nasıl bir hizmet alacaklarını, nasıl 
bir menü alacaklarını, nasıl eğlence 
yapacağımızı biliyorlar. Dolayısıyla 
bu yüzden Antalya’yı ve Türkiye’yi 
tercih ediyorlar. Bu yılbaşı döne-
minde konser programları Antalya 
ve Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriye-
ti’nde yoğun olacak. Bu anlamda 
yurt içi pazardan da çok ciddi talep 

görüyoruz. Ama esas önemli olan 
şey, yılbaşı tatilinin çok kısa süreli 
bir tatil programı olması. Dolayısıy-
la bu dönemde Avrupa’dan gelenler, 
1 haftanın üzerinde hatta 10 günün 
üzerinde tatil yapıyorlar. Ama ülke-
mizden tatil için Antalya’yı tercih 
edenler, 2-3 günlük tatil imkanına 
sahipler” dedi. 
BU YIL REZERVASYONLAR 
ERKENDEN DOLDU
Yılbaşı tatil rezervasyonlarının 
bu sene çok erkenden dolduğunu 
açıklayan Profesyonel Otel Yöne-
ticileri Derneği (POYD) Başkanı 
Hakan Saatçioğlu ise “Ekim ayının 
başından itibaren gelen erken rezer-
vasyonlarda şunu gördük ki An-
talya bölgesindeki yılbaşı dönemi 
hareketli geçecek. Şu anda birçok 
otelin dolulukları gayet istediğimiz 
seviyelere ulaşmış bulunmakta. 
Yüzde 90, yüzde 95’lere ulaştık 
diyebiliriz. Avrupa’da Hristiyanların 
bayramı 24-25 Aralık Noel dönemi 
olduğu için ağırlıkla Avrupa misafir-
lerimizi ağırlayacağız. 
Rusların bayramı da ocak ayının 
ilk haftasında. 24 Aralık- 10 Ocak 
arası ciddi hareketlilik olacak” diye 
konuştu. n DHA 

YENİ YIL HEYECANI 
OTELLERDE YILBAŞI REZERVASYONLARI YÜZDE 90’I AŞTI

YILBAŞI dönemi için Antalya’daki otellerde doluluk oranı yüzde 90’ı aştı. Profesyonel Otel Yö-
neticileri Derneği (POYD) Başkanı Hakan Saatçioğlu, “Avrupa’da Hristiyanların bayramı 24-25 
Aralık Noel dönemi olduğu için ağırlıkla Avrupa misafirlerimizi ağırlayacağız. Rusların bayra-
mı da ocak ayının ilk haftasında. 24 Aralık- 10 Ocak arası ciddi hareketlilik olacak” dedi. 

SON dönemde artan enflasyon ve yük-
selen gıda maliyetleri, günlük yaşamın 
her alanında etkisini hissettirmeye devam 
ediyor. Katlanan fiyatların ardından 
Türk kültüründe önemli bir yer 
tutan adetler, artık birçok aile 
için maddi bir yük haline 
geldi. Ziyaret hediyele-
rinde sıkça tercih edilen 
kuru pasta ve baklava 
gibi ürünlerin fiyatla-
rındaki ciddi artışlar, bu 
durumu net bir şekilde 
ortaya koydu. 
FİYATLAR CEP YAKIYOR
Geçmişte kolay ulaşılabi-
lir bir ikramlık olan kuru 
pastanın kilogram fiyatı, bu-
gün 300 TL’yi aştı. Bununla 
da sınırlı kalmayan fiyat artışları, 
geleneksel tatlıların yıldızı olan 
baklavada daha da dikkat çekti. Kalitesine 
ve malzemesine bağlı olarak baklavanın 
kilogram fiyatı 500 TL’den başlayıp, lüks 
markalarda 1.000 TL’ye kadar çıktığı 
görüldü. Uzmanlar,fiyat artışlarının temel 
nedenleri arasında artan üretim maliyetle-

rini örnek gösterdi. 
DAHA MÜTAVAZİ HEDİYELER

Tüketiciler Birliği Antalya Şube 
Başkanı Neşet Gündüz, “Un, 

tereyağı, şeker ve fıstık 
gibi temel malzemelerin 

fiyatlarının katlanarak 
artması hem küçük 
ölçekli pastaneleri hem 
de büyük üreticileri 
doğrudan etkiledi. 
Ayrıca, enerji mali-
yetlerindeki yükseliş 
ve lojistik giderleri de 
fiyatların bu seviyelere 

çıkmasında etkili oldu.
Yükselen fiyatlar, birçok 

insanı ev yapımı alterna-
tiflere yönlendirdi. Ancak 

evde kuru pasta veya baklava 
yapmak isteyenler de yüksek ma-

liyetlerle karşılaşıyor. Artık birçok aile, 
hediyelerini ve ikramlarını daha mütevazı 
düzeyde tutmayı tercih ediyor. Bugün bir 
aile ziyaretinin masrafı 400 TL ile 600 TL 
arasında değişiyor.” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN 

Adı tatlı ama fiyatı çok acı! 
Antalya’da kuru pasta ve baklava fiyatları 
aldı başını gitti. Uzmanlar, bir aile ziyaretinin 
masrafının 400 ile 600 TL arasında değiştiğini 
ifade etti. Dar 
gelirli aileler 
ise ya misa-
fir olmaktan 
uzak durdu 
ya da hediye 
götürmekten 
uzaklaştı. 

ANTALYA’NIN Manavgat ilçesi 
Sorgun Mahallesi Acısu mevkiin-
de bulunan Sorgun Çamlığı’nda 15 
Nisan 2024 tarihinde çıkan yangına 
6 arazöz, 3 su tankeri, 2 ilk müdaha-

le aracı ve çok sayıda orman işçisi 
müdahalede bulundu. Orman İşlet-
me, Antalya Büyükşehir Belediyesi 
İtfaiye, Manavgat Belediyesi İtfaiye 
ve Jandarma ekiplerinin müdahalesi 

sonucu yangın büyümeden sön-
dürülürken, 3 dönüm Kızıl Çam 
ormanı zarar görmüştü. Manav-
gat Orman İşletme Müdürlüğü 
tarafından Sorgun Çamlığı’nda 
yangından etkilenen 3 dönüm-
lük alanda yanan çam ağaçları 
kesilerek kaldırıldı. Yetkililer, 
ağaçların kesildiği bölgenin en 
kısa sürede yeniden ağaçlandı-
rılacağını dile getirdiler. n İHA 

Yangın bölgesi ağaçlandırılacak  

KEPEZ Belediyesi, sosyal etkin-
likler kapsamında kadınlar matinesi 
düzenledi. Kepezli hanımlar, mati-
nede canlı müzik eşliğinde gönül-
lerince eğlenerek stres attı. Ka-
dınlara, eğlenceli bir sosyal ortam 
sunmayı amaçlayan matine, Kepez 
Belediyesi Sosyal Yardımlaşma 
Merkezi’ndeki düğün salonun-
da düzenlendi. Kepezli kadınlar, 
matinede sahne alan sanatçıların 
seslendirdiği şarkılar eşliğinde 
gönüllerince eğlendi.
HER ÇARŞAMBA MATİNE VAR 
Çok sayıda hanımefendinin ka-
tılım gösterdiği etkinlik, Kepez 
Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler 
Müdürlüğü tarafından organize 
edildi. Matinenin düzenlemesinden 
dolayı duydukları memnuniyeti dile 
getiren kadınlar, Kepez Belediye 
Başkanı Mesut Kocagöz’e teşek-
kür etti.  Kadınlar matinesi, Aralık 
ayı boyunca her Çarşamba günü 
14.00-17.00 saatleri arasında Kepez 
Belediyesi Sosyal Yardımlaşma 
Merkezi’nde düzenlenmeye devam 
edecek. Kontenjanla sınırlı bu üc-
retsiz etkinliğe katılmak isteyenler 
325-60-60’ı arayarak, rezervasyon 
yaptırabilirler. n BÜLTEN/
KEPEZ BELEDİYESİ 

KADINLAR 
MATİNESİ

MANAVGAT ilçesinde yaşayan 
ve daha önce rahim, meme ve lenf 
olmak üzere kanseri 3 kez atlatan 2 
çocuk annesi Çiçek Akçay, tedavisi 
devam eden hastalar için hayata 
geçirdiği projeler ve düzenlediği 
etkinliklerle kanser hastalarına mo-
ral vermeye devam ediyor. Akçay, 
geleneksel hale getirdiği ‘Dilek 
Topla, Umut Ol! Her Oyuncak, Bir 
Gülümseme!’ sloganıyla başlattığı 
kampanya ile çocuk onkoloji ve 
hematoloji servislerinde tedavi gö-
ren minik kalplere oyuncak hediye 
ederek yeni yıl sevincini paylaşmak 
için harekete geçti. Akçay, hayırse-
verlerin hediye edeceği oyuncakları 
tedavi gören minik kalplere ulaş-
tıracaklarını belirterek, hayırse-
verlerden oyuncak desteği istedi. 
Çiçek Akçay, geleneksel hale 
getirdiği yılbaşı etkinliğini bu yıl 
da gerçekleştireceklerini belirterek 
“Kanserle mücadelesi devam eden 
hastalarımıza destek olmak ve yüz-
lerinde bir tebessüm yerleştirmek 
istiyoruz. ” dedi.  n İHA 
 
 

Dilek Topla
Umut Ol! 


